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Protokół Nr LXXXIV/2024 

 

z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego 

która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2024 roku 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim 

 
 

          Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak w dniu 24 kwietnia 2024 roku  

o godzinie 11.00 otworzył sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr LXXXIV/2024. 

 

         Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak poinformował, że każdy, kto 

czynnie uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu i zabiera głos musi być świadomy, iż wyraża 

jednocześnie zgodę na przetwarzanie swoich danych osobowych. Dodał, że sesja jest 

transmitowana. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy  

20 radnych, co wobec aktualnego składu Rady wynoszącego 23 osoby stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista osób obecnych na sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości: Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu pana Roberta Grudnia, Powiatowego 

Lekarza Weterynarii panią Grażynę Strojną, Dyrektora Naczelnego Wielospecjalistycznego 

Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim pana  Dariusza Tumulca. Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Ostrowcu panią Małgorzatę Stafijowską. Dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim panią Ewę Orłowską, z upoważnienia dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim pana Witolda Gruszkę, panią Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, jednocześnie wiceprzewodniczącą Rady Miasta w Ostrowcu panią 

Joannę Pikus, Państwa Radnych, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich 

obecnych na obradach.  

 

Ad. 2. 

„Przyjęcie porządku obrad.”  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W związku z brakiem wniosków i zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad sesji.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Radni Rady Powiatu zatwierdzili następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXXIX/2023 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 20 grudnia 2023 r. – protokół udostępniony w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXXX/2023 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia  

28 grudnia 2023 r. – protokół udostępniony w systemie POSIEDZENIA.PL w module 

DOKUMENTY. 

5. Przyjęcie protokołu Nr LXXXI/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 24 stycznia 2024 r. – protokół udostępniony w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

6. Przyjęcie protokołu Nr LXXXII/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 1 marca 2024 r. – protokół udostępniony w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

7. Przyjęcie protokołu Nr LXXXIII/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 12 kwietnia 2024 r. – protokół udostępniony w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

8. Informacja o działalności Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika  

w Ostrowcu Świętokrzyskim na „Przeprowadzenie robót budowlanych polegających na 

remoncie dachu w zakresie naprawy konstrukcji więźby dachowej wraz z wymianą 

poszycia dachowego na blachę miedzianą, wymianą rynien i rur spustowych oraz 

obróbek blacharskich kościoła parafialnego pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa  

i  Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim – etap III” – realizacja w 2024 r. (inicjatywa 

uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Michała Archanioła w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na „Przeprowadzenie robót budowlanych polegających na renowacji 

kamiennego cokołu kościoła pod wezwaniem św. Michała Archanioła w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (strona południowa i północna) – etap II” – realizacja w 2024 r. 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Najświętszego Serca Jezusowego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim na „Montaż urządzeń sygnalizacji pożaru kościoła  

i dzwonnicy zespołu kościelnego kościoła parafialnego pod wezwaniem Najświętszego 

Serca Jezusowego w Ostrowcu Świętokrzyskim – etap I” – realizacja w 2024 r. 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Mikołaja Biskupa w Szewnie na 

„Przeprowadzenie prac konserwatorskich ambony w kościele parafialnym pod 
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wezwaniem św. Mikołaja Biskupa w Szewnie” – realizacja w 2024 r. (inicjatywa 

uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Władysława w Kunowie na „Budowę 

instalacji odgromowej zewnętrznej budynku kościoła parafialnego pod wezwaniem św. 

Władysława w Kunowie wraz z przykościelną dzwonnicą” – realizacja w 2024 r. 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024-2033 (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty oraz niedochodzenia małych kwotowo należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Ostrowieckiemu i jego 

jednostkom organizacyjnym, a także warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

(inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/328/2018 Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla niepublicznych szkół 

posiadających uprawnienia szkoły publicznej i niepublicznych placówek oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania (inicjatywa 

uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Ostrowieckim za rok 2023 (inicjatywa 

uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych Komisji 

Rady Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok (inicjatywa uchwałodawcza – 

Przewodniczący Rady). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok (inicjatywa uchwałodawcza – 

Przewodniczący Rady). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Ostrowieckiego w 2023 roku (inicjatywa 

uchwałodawcza – Przewodniczący Rady). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach treningowych (inicjatywa uchwałodawcza – Zarząd Powiatu). 

23.  Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia postępowania skargowego dotyczącego 

działań Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (inicjatywa uchwałodawcza – Przewodniczący Rady). 

24. Sprawozdanie za 2023 rok z realizacji „Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2021 – 2026” – sprawozdanie udostępnione w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 
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25. Sprawozdanie dotyczące „Efektów Pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 

2023 rok” – sprawozdanie udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module 

DOKUMENTY. 

26. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Ostrowieckim na lata 2021 – 2023” za 2023 rok – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

27. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Ostrowieckiego na lata 2021 – 2025” za 2023 rok – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

28. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Ostrowieckim na 

lata 2021 – 2026” za 2023 rok – sprawozdanie udostępnione w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

29. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania  

i Wdrażania Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku Do Dzieci 

Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na Terenie Powiatu Ostrowieckiego na lata 2022 – 

2027” za 2023 rok – sprawozdanie udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL  

w module DOKUMENTY. 

30. Sprawozdanie z „Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy za 2023 rok” – sprawozdanie udostępnione w systemie 

POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

31. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 01/2024/VI – sprawozdanie 

udostępnione w systemie POSIEDZENIA.PL w module DOKUMENTY. 

32. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych 

interpelacjach i zapytaniach. 

33. Sprawy różne. 

34. Uroczyste zakończenie Kadencji 2018 – 2024  

35. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3. 

„Przyjęcie protokołu Nr LXXIX/2023 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego  

z dnia 20 grudnia 2023 r.” 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół został udostępniony w systemie posiedzenia.pl  

w module DOKUMENTY do zapoznania się z jego treścią. Zapytał czy do ww. protokołu 

Państwo Radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół 

Nr LXXIX/2023 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 20 grudnia 2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LXXIX/2023 z sesji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 20 grudnia 2023 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 4. 

„Przyjęcie protokołu Nr LXXX/2023 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia  

28 grudnia 2023 r.” 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół został udostępniony w systemie posiedzenia.pl  

w module DOKUMENTY do zapoznania się z jego treścią. Zapytał czy do ww. protokołu 

Państwo Radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół 

Nr LXXX/2023 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 28 grudnia 2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LXXX/2023 z sesji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 28 grudnia 2023 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

O godzinie 11.08 obecność na sesji potwierdził Radny Łukasz Dybiec. 

 

Ad. 5. 

„Przyjęcie protokołu Nr LXXXI/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego  

z dnia 24 stycznia 2024 r.” 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół został udostępniony w systemie posiedzenia.pl  

w module DOKUMENTY do zapoznania się z jego treścią. Zapytał czy do ww. protokołu 

Państwo Radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół 

Nr LXXXI/2024 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 24 stycznia 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LXXXI/2024 z sesji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 24 stycznia 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. 

„Przyjęcie protokołu Nr LXXXII/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego  

z dnia 1 marca 2024 r.” 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół został udostępniony w systemie posiedzenia.pl  

w module DOKUMENTY do zapoznania się z jego treścią. Zapytał czy do ww. protokołu 

Państwo Radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół 

Nr LXXXII/2024 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 1 marca 2024 roku. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LXXXII/2024 z sesji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 1 marca 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

„Przyjęcie protokołu Nr LXXXIII/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego 

z dnia 12 kwietnia 2024 r.” 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół został udostępniony w systemie posiedzenia.pl  

w module DOKUMENTY do zapoznania się z jego treścią. Zapytał czy do ww. protokołu 

Państwo Radni zgłaszają uwagi lub wnioski? 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół 

Nr LXXXIII/2024 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 12 kwietnia 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół Nr LXXXIII/2024 z sesji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego z dnia 12 kwietnia 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

„Informacja o działalności Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim” 

 

Głos zabrał Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim 

Dariusz Tumulec, który przedstawił informację na temat działalności szpitala. 

 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

1. Radny Zbigniew Duda, 

2. Starosta Marzena Dębniak, 

3. Radny Dariusz Czupryński, 

4. Radna Emilia Łupina, 

5. Radny Paweł Walesic, 

6. Radna Agnieszka Rogalińska, 

7. Radna Danuta Barańska, 

8. Radna Małgorzata Bień. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

 

 



7 
 

Ad. 9. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i Męczennika  

w Ostrowcu Świętokrzyskim na „Przeprowadzenie robót budowlanych polegających na 

remoncie dachu w zakresie naprawy konstrukcji więźby dachowej wraz z wymianą poszycia 

dachowego na blachę miedzianą, wymianą rynien i rur spustowych oraz obróbek 

blacharskich kościoła parafialnego pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa i  Męczennika  

w Ostrowcu Świętokrzyskim – etap III” – realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska.  

Opinię dotyczącą projektów uchwał z punktu 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17 i 19 porządku 

obrad przedstawił przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów radny Dariusz Wierzbiński.  

Opinię dotyczącą projektów uchwał z punktu 9, 10, 11, 12, 13 i 19 porządku obrad przedstawił 

przewodniczący Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska radny Robert 

Rogala. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta 20 głosami „za”. 

 

Starosta Marzena Dębniak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/508/2024 stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

Ad. 10. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Michała Archanioła w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na „Przeprowadzenie robót budowlanych polegających na renowacji 

kamiennego cokołu kościoła pod wezwaniem św. Michała Archanioła w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (strona południowa i północna) – etap II” – realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. Opinie komisji zostały już przedstawione. Następnie otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  
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Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta 20 głosami „za”. 

 

Starosta Marzena Dębniak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/509/2024 stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Ad. 11. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Najświętszego Serca Jezusowego w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na „Montaż urządzeń sygnalizacji pożaru kościoła i dzwonnicy zespołu 

kościelnego kościoła parafialnego pod wezwaniem Najświętszego Serca Jezusowego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim – etap I” – realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. Opinie komisji zostały już przedstawione. Następnie otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta 20 głosami „za”. 

 

Starosta Marzena Dębniak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/510/2024 stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 

 

Ad. 12. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Mikołaja Biskupa w Szewnie na 

„Przeprowadzenie prac konserwatorskich ambony w kościele parafialnym pod wezwaniem 

św. Mikołaja Biskupa w Szewnie” – realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. Opinie komisji zostały już przedstawione. Następnie otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  
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Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta 20 głosami „za”. 

 

Starosta Marzena Dębniak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/511/2024 stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Sobieraj, podziękowała 

wszystkim radnym za jednogłośne podjęcie przedmiotowej uchwały.   

 

Ad. 13. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Władysława w Kunowie na „Budowę 

instalacji odgromowej zewnętrznej budynku kościoła parafialnego pod wezwaniem św. 

Władysława w Kunowie wraz z przykościelną dzwonnicą” – realizacja w 2024 r.” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska. Opinie komisji zostały już przedstawione. Następnie otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta 20 głosami „za”. 

 

Starosta Marzena Dębniak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/512/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

Ad. 14. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/513/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 15. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Ostrowieckiego na lata 2024-2033” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/514/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 16. 

„Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty oraz niedochodzenia małych kwotowo należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Ostrowieckiemu i jego jednostkom 

organizacyjnym, a także warunków dopuszczalności pomocy publicznej” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia komisji została już 

przedstawiona. Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/515/2024 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Ad. 17. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/328/2018 Rady Powiatu Ostrowieckiego 

z dnia 26 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

Powiatu Ostrowieckiego dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia szkoły 

publicznej i niepublicznych placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości jej 

pobrania i wykorzystania” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu Ostrowieckiego. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów została już przedstawiona. Opinię Komisji Oświaty  

i Kultury przedstawił przewodniczący komisji radny Dariusz Czupryński.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/516/2024 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 18. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku w Powiecie Ostrowieckim za rok 2023” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Ostrowieckiego. 

Opinię komisji dotyczącą projektów uchwał  z punktu 18, 19, 22 oraz sprawozdań z punktów 

24, 25, 26, 27, 28, 29 i 30 porządku obrad przedstawiła przewodnicząca komisji radna Danuta 

Barańska. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/517/2024 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 19. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady 

Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok” 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad wszystkich 

komisji stałych Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Oświaty i Kultury 

zostały przedstawione. Opinię Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

przedstawił przewodniczący komisji radny Robert Rogala.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta następującym stosunkiem głosów: 

• „za” – 20 głosów 

• „przeciw” – 0 głosów 

• „wstrzymuje się” – 1 głos 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/518/2024 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad. 20. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinię komisji dotyczącą tego projektu 

uchwały przedstawił przewodniczący komisji radny Piotr Maj.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/519/2024 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Ad. 21. 

„Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Ostrowieckiego w 2023 roku” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinię komisji dotyczącą 

tego projektu uchwały przedstawił przewodniczący komisji radny Andrzej Broda.  



13 
 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/520/2024 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Ad. 22. 

„Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach treningowych” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Ostrowieckiego. 

Opinia Komisji w sprawie projektu uchwały została już przedstawiona. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/521/2024 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad. 23. 

„Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia postępowania skargowego dotyczącego działań 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu Świętokrzyskim” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 11 stycznia 2024 roku do Starostwa 

Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim wpłynęło pismo osoby skarżącej z prośbą  

o wycofanie skargi wraz z oświadczeniem, które odczytał. 

Oświadczenie skarżącej stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Następnie dodał, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinię komisji dotyczącą tego projektu uchwały 

przedstawił przewodniczący komisji radny Andrzej Broda.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

1. Radny Zbigniew Duda, 

2. Radny Andrzej Broda, 

3. Starosta Marzena Dębniak, 

4. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu Świętokrzyskim 

Joanna Pikus. 

 

W związku z brakiem  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 

Na podstawie listy z głosowania imiennego Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 

została przyjęta następującym stosunkiem głosów: 

• „za” – 20 głosów 

• „przeciw” – 0 głosów 

• „wstrzymuje się” – 1 głos 

 

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała Nr LXXXIV/522/2024 stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Ad. 24. 

„Sprawozdanie za 2023 rok z realizacji „Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2021 – 2026” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie za 2023 rok z realizacji „Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2021 – 2026” stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad. 25. 

„Sprawozdanie dotyczące „Efektów Pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2023 

rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie dotyczące „Efektów Pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2023 

rok” stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Ad. 26. 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Ostrowieckim na lata 2021 – 2023” za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Ostrowieckim na lata 2021 – 2023” za 2023 rok” stanowi załącznik nr 44 do 

protokołu. 

 

Ad. 27. 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Ostrowieckiego na lata 2021 – 2025” za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Ostrowieckiego na lata 2021 – 2025” za 2023 rok” stanowi załącznik nr 45 do 

protokołu. 

 

Ad. 28. 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Ostrowieckim na lata 2021 

– 2026” za 2023 rok”  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 
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Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Ostrowieckim na lata 2021 – 2026” za 

2023 rok” stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

 

Ad. 29. 

„Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania  

i Wdrażania Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku Do Dzieci Zagrożonych 

Przemocą w Rodzinie na Terenie Powiatu Ostrowieckiego na lata 2022 – 2027” za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania  

i Wdrażania Prawidłowych Metod Wychowawczych w Stosunku Do Dzieci Zagrożonych 

Przemocą w Rodzinie na Terenie Powiatu Ostrowieckiego na lata 2022 – 2027” za 2023 rok” 

stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Ad. 30. 

„Sprawozdanie z „Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy za 2023 rok” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty i było tematem posiedzenia Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Stanowisko komisji zostało 

już przedstawione. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z „Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy za 2023 rok” stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
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Ad. 31. 

„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 01/2024/VI” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione dla Państwa 

Radnych w systemie posiedzenia.pl w module DOKUMENTY. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  

 

„Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu Ostrowieckiego Nr 01/2024/VI” stanowi załącznik 

 nr 49 do protokołu. 

 

Ad. 32. 

„Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach  

i zapytaniach” 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami to jest od  

29 grudnia 2023 roku do 24 kwietnia 2024 roku wpłynęło 59 wniosków i zapytań na piśmie od 

Radnych: 

- Radny Zbigniew Duda – 1 zapytanie, 

- Radny Jarosław Piotr Kopański – 6 interpelacji, wniosków i zapytań,  

- Radna Emilia Łupina – 8 interpelacji i wniosków, 

- Radny Paweł Walesic – 33 wnioski, interpelacje i zapytania, 

- Radny Robert Rogala – 7 wniosków i interpelacji, 

- Radny Mariusz Pasternak – 1 wniosek,  

- Radny Andrzej Broda – 2 wnioski 

- Radny Dariusz Wierzbiński – 1 wniosek.  

 

Ad. 33. 

„Sprawy różne” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Małgorzata Bień poinformowała, że do biura rady 

wpłynęły następujące dokumenty: 

 

1. Uchwała Nr 10/2024 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 16 stycznia 2024 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu planowanego w uchwale budżetowej Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok – 

załącznik nr 50 do protokołu. 

 

2. Uchwała Nr 11/2024 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 16 stycznia 2024 roku w sprawie opinii o prawidłowości planowanej 

kwoty długu Powiatu Ostrowieckiego – załącznik nr 51 do protokołu. 
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3. W dniu 26 stycznia 2024 roku wpłynęło pismo Starosty Ostrowieckiego zawierające 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2023 na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Ostrowiecki – załącznik nr 52 do protokołu.   

 

4. Zgodnie z art. 267 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu Ostrowieckiego  

w ustawowym terminie, tj. do 31 marca 2024 roku, przedstawił Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej oraz organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Ostrowieckiego, informację  

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego oraz z przebiegu wykonania planu 

finansowego zespołu opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za 2023 rok 

– załącznik nr 53 do protokołu. 

 

5. W dniu 16 kwietnia 2024 r. do Biura Rady wpłynęła uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach dotycząca pozytywnej opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Powiatu Ostrowieckiego za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego i objaśnieniami – załącznik nr 54 do protokołu 

 

6. W dniu 21 lutego 2024 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Przewodniczącego Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości Zbigniewa Dudy o wykreśleniu z członków Klubu 

radnego Janusza Gołdyna. Natomiast w dniu 22 lutego 2024 r. wpłynęło pismo radnego 

Janusza Gołdyna o rezygnacji z członkostwa w Klubie Radnych Prawa  

i Sprawiedliwości – pisma stanowią załącznik nr 55 i 56 do protokołu. 

 

Informacje te znajdują się do wglądu w Biurze Rady. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Bień poinformowała również, że zespół kontrolny 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Ostrowieckiego przeprowadził kontrolę w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ostrowcu Świętokrzyskim. Do protokołu kontroli 

nie wniesiono zaleceń pokontrolnych – protokół kontroli stanowi załącznik nr 57 do protokołu, 

oraz przypomniała, że 30 kwietnia upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych za rok 

2023. Oświadczenia majątkowe należy składać w dwóch egzemplarzach wraz z deklaracją PIT. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

1. Radny Zbigniew Duda, 

2. Radny Paweł Walesic, 

3. Starosta Marzena Dębniak, 

4. Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Rozwoju Powiatu Tomasz Mroczek, 

5. Radny Dariusz Czupryński. 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt.  
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Ad. 34. 

„Uroczyste zakończenie Kadencji 2018 – 2024”  

 

Głos zabrała Starosta Marzena Dębniak – podziękowała wszystkim radnym za zaangażowanie, 

za uczestniczenie w pracach rady, za współpracę w mijającej kadencji. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Mariusz Pasternak – podziękował radnym za pięć i pół roku 

wspólnej pracy na rzecz powiatu ostrowieckiego, podziękował wszystkim pracownikom 

Starostwa, naczelnikom, kierownikom, dyrektorom jednostek podległych i ich pracownikom 

oraz pracownikom Biura Rady Starostwa Powiatowego.  

Przewodniczący Rady przedstawił krótkie sprawozdanie z pracy Rady Powiatu Ostrowieckiego 

w kadencji 2018 – 2024 oraz wspólnie z radnymi i osobami obecnymi na sali obrad uczcił 

minutą ciszy pamięć radnego powiatowego Roberta Minkiny, który zmarł w 2020 roku.  

 

Podziękowania za współpracę dla wszystkich radnych, pracowników Starostwa oraz 

dyrektorów jednostek podległych przekazała radna Danuta Barańska.  

 

Starosta Marzena Dębniak wspólnie z Przewodniczącym Rady Powiatu Mariuszem 

Pasternakiem wręczyli wszystkim radnym list gratulacyjny i upominek w podziękowaniu za 

pracę w Radzie Powiatu Ostrowieckiego w kadencji 2018 – 2024. 

 

Ad. 35. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 14.20 Przewodniczący Rady zamknął 

sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego Nr LXXXIV/2024 w dniu 24 kwietnia 2024 roku.  

 

Płyta z nagraniem posiedzenia sesji stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady  

 

  Mariusz Pasternak  

 

Protokół sporządziły:  

Magdalena Bajak 

 

Magdalena Moroń 
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Stenogram sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 24 kwietnia 2024 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni Państwo. Otwieram obrady 

sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego nr 84/2023 w dniu 24 kwietnia 2024 roku. Na wstępie 

chciałem przypomnieć, iż każdy kto czynnie, a mam tu na myśli zabieranie głosu podczas sesji 

uczestniczy w posiedzeniach rady powiatu musi być świadomy, iż wyraża jednocześnie zgodę 

na przetwarzanie swoich danych osobowych. Informuję, że dzisiejsza sesja jest transmitowana. 

Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na sali  w obradach uczestniczy 20 radnych, co wobec 

aktualnego składu rady wynoszącego 23 osoby stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Serdecznie witam na dzisiejszych obradach zaproszonych gości w 

osobach Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Ostrowcu pana Roberta 

Grudnia, witam serdecznie. Powiatowego Lekarza Weterynarii panią Grażynę Strojną, witam. 

Witam również Dyrektora Naczelnego Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim doktora Dariusza Tumulca. Witam Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Ostrowcu panią Małgorzatę Stafijowską. Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim panią Ewę Orłowską i z upoważnienia dyrektor Domu Pomocy Społecznej w 

Ostrowcu Świętokrzyskim pani Karoliny Nowak, pana Witolda Gruszkę. Witam również 

Państwa Radnych, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na 

dzisiejszych obradach. Szefową PCPR pominąłem, będzie miała specjalnie - w takim razie 

witam również panią Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, jednocześnie 

wiceprzewodniczącą Rady Miasta w Ostrowcu panią Joannę Pikus, witam serdecznie. Witam 

również Państwa Radnych, Zarząd Powiatu, pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych 

na dzisiejszych obradach.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Przechodzimy do przyjęcia porządku 

obrad. Czy do proponowanego porządku obrad państwo radni, Zarząd Powiatu zgłaszają uwagi 

lub wnioski? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa 

radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 3.  

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do przyjęcia protokołu 

nr 79/2023 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 20 grudnia 2023 roku. 

Protokół został udostępniony dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. 

Czy do wyżej wymienionego protokołu państwo radni zgłaszają uwagi lub wnioski? Nie widzę. 

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

wyżej wymienionego protokołu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  
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Ad. 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak To jest do przyjęcia protokołu nr 

80/2023 z sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 28 grudnia 2023 roku. Protokół został 

udostępniony dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Czy do wyżej 

wymienionego protokołu państwo radni zgłaszają uwagi lub wnioski? Nie widzę. W związku z 

tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem wyżej 

wymienionego protokołu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę 

podnieść rękę i wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk. Stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego. Czy mamy już 21? Tak.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Przystępujemy do przyjęcia protokołu 

nr 81/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia  

24 stycznia 2024 roku. Protokół również został udostępniony dla państwa w systemie 

posiedzenia.pl w module dokumenty. Czy do wyżej wymienionego protokołu państwo 

radni zgłaszają uwagi lub wnioski? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem wyżej wymienionego protokołu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę. Wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się 

od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do przyjęcia protokołu nr 

82/2024 z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 1 marca 2024 roku. 

Protokół został udostępniony dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. 

Czy do wyżej wymienionego protokołu państwo radni zgłaszają uwagi lub wnioski? Nie widzę. 

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

wyżej wymienionego protokołu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. Zamykam ten punkt 

przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 7.  

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do przyjęcia protokołu nr 

83/2024 sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 12 kwietnia 2024 roku. 

Protokół został również udostępniony dla państwa w systemie posiedzenia.pl  w module 

dokumenty. Czy do wyżej wymienionego protokołu państwo radni zgłaszają uwagi lub 

wnioski? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za przyjęciem wyżej wymienionego protokołu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto 

jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę 

podnieść rękę i wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  
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Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do informacji  

o działalności Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu Świętokrzyskim i proszę  o 

zabranie głosu pana Dyrektora Naczelnego Wielospecjalistycznego Szpitala  

w Ostrowcu pana doktora Dariusza Tumulca.  

 

Dariusz Tumulec Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Pani Starosto. Szanowni Państwo. 

2023 rok to tak, jak wiecie i widzicie chyba czas dużych zmian w szpitalu  

w Ostrowcu. Pozwoliłem sobie wynotować tylko tutaj to, co udało nam się zrobić. Mianowicie 

tak, jak wielokrotnie państwu podkreślałem uważam, że szpital ma pójść  

w inwestowanie w nowy sprzęt, co pozwoli na wykonywanie nowych procedur i na 

podnoszenie jakości tych, które są w tej chwili wykonywane. Z grubszych zakupów powiedzmy 

sobie w 2023 roku pozwoliłem sobie wynotować i tutaj państwu przeczytam to, żeby w końcu 

to wybrzmiało, to co zostało w szpitalu zainwestowane: nowy cyfrowy aparat rentgenowski - 

kwota zakupu 965 tysięcy, zestaw laparoskopowy do działalności bloku operacyjnego i 

oddziałów zabiegowych - 456 tysięcy, nowy wideokolonoskop z myjnią 120 tysięcy, myjnia - 

dezynfekator potrzebny na oddziały do basenów i kaczek - 26 tysięcy, drobny sprzęt typu 

pompy infuzyjne - 23 tysiące, oczywiście są to kwoty w zaokrągleniu, wirówka laboratoryjna 

- 18 tysięcy, autoklaw - 129 tysięcy, system kompresji klatki piersiowej, czyli ładnie mówiąc 

lukas potrzebny do reanimacji - 73 tysiące, duży drugi zakup na poczet bloku operacyjnego 

resektoskop bipolarny do zabiegów urologicznych i chirurgicznych - 95 tysięcy, zasilacze UPS  

z systemem klimatyzacji potrzebne do funkcjonowania działu IT - 173 tysiące. 

Najpoważniejsza kwota z tego, co wymieniam w tej chwili to jest cyfrowy aparat do 

mammografii wraz z wyposażeniem to jest kwota 1 032 996,88 zł, stacjonarne roboty 

rehabilitacyjne do działu rehabilitacji - 499 tysięcy, histeroskop diagnostyczno -operacyjny 

oddział ginekologii - 15 tysięcy, aparaty EKG, spirometry około 23 tysiące, 

piec do prawidłowego funkcjonowania kuchni i możliwości korzystania z programu "Zdrowy 

posiłek" - 26 tysięcy, bardzo poważny zakup prawie na kwotę 100 tysięcy, ale chciałem na 

niego zwrócić uwagę, to jest zakup karetki, która umożliwia w tej chwili po zatrudnieniu 

nowych kierowców rozwożenie pacjentów w systemie dwuzmianowym, co pozwala ograniczać 

koszty faktur do podwykonawców, to jest 94 tysiące, prawie 100 tysięcy złotych to jest nowe 

łóżko do porodów z funkcją dla osób niepełnosprawnych i drobne już zakupy typu nagrywarki 

płyt i tak dalej. Łączna kwota zakupów w 2023 roku to jest 3 925 620,45 zł. Myślę, że mogę 

się pochwalić, że nigdy w życiu szpital nie zakupił w ciągu roku sprzętu za prawie 4 miliony 

złotych. Rok 2024, bo o tym też muszę wspomnieć, to jest zakup aparatu USG noworodkowego 

- 171 tysięcy, wideobronchoskop nowy prawie - 68 tysięcy, potężny zakup to jest wyposażenie 

nowo uruchomionej poradni kardiologicznej, systemy prób wysiłkowych, holtery, holtery 

EKG, holtery do pomiaru ciśnienia tętniczego i wideoduodenoskop, o którym zaraz powiem, 

który umożliwi nam lada chwila uruchomienie procedur wysoko specjalistycznych z zakresu 

oddziału chirurgii. W tym roku kwota zakupów w szpitalu to jest 512 939,00 zł. 

Hospitalizowaliśmy w 2023 roku około 28 tysięcy pacjentów, tyle było zgłoszeń na SOR. Jest 

to około 1800 osób mniej niż w 2022 roku, ale pamiętajmy, że do kwietnia 2022 to jeszcze był 

czas kiedy obowiązywał stan epidemiczny i jeszcze pandemia, w związku z tym tych pacjentów 



23 
 

było o około tysiąc kilka więcej. Co zwraca moją uwagę i budzi niepokój, to ilość pacjentów 

hospitalizowanych pod wpływem alkoholu. W 2023 roku to było 1751 osób. Podzielcie sobie 

to państwo przez  12 miesięcy, czyli mamy około 150 osób miesięcznie, które trafiają na izbę 

przyjęć pod wpływem alkoholu. Są to ludzie wymagający szczególnej opieki, oni potrafią 

uciekać, oni potrafią demolować sale, wiecie państwo o tym dokładnie, często łączy się to  

z interwencjami policji. Uważam, że trzeba myśleć na przyszłość zdecydowanie  

o tym, jak tą sprawę przeciąć ponieważ 1800 osób na SOR to jest ogromna strata. Pamiętajcie 

państwo, że SOR nie ma wyceny osobowej, tylko ma wycenę ryczałtową, dobową. W związku 

z tym, czy tych osób będzie sto, czy będzie 500 i tak dostaniemy te same pieniądze, a są to 

pacjenci, którzy mają tak jak wiecie wydzieloną salę, wymagają wydzielonego personelu 

pielęgniarskiego i personelu ratowniczego, bo przeciętna pielęgniarka z takim pacjentem sobie 

nie poradzi. Rok 2022 zaczynaliśmy proszę państwa ze stratą około minus 5 972 000,00 zł, to 

i tak była bardzo duża redukcja straty w stosunku do roku 2021, ale o czym państwo wiecie, bo 

było to już ogłoszone publicznie, udało nam się po raz pierwszy od wielu lat zamknąć rok 

obrachunkowy szpitala z zyskiem. I to nie jest zysk rzędu 100 tysięcy złotych, tylko jest to zysk 

rzędu 7 450 671,30 zł potwierdzony badaniem przez biegłego rewidenta i przez niego 

podpisane. Z czym szpital boryka się najbardziej? Z brakiem personelu. Jest to proszę państwa 

najpoważniejszy problem, bo pamiętajmy, że rok 2016-2017 to czasy, kiedy ze szpitala odeszło 

bardzo dużo pracowników. To jest ta grupa, kiedy ja również postanowiłem zakończyć pracę 

w szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim, w 2017 roku stąd odszedłem. Usiłujemy to w tej chwili 

w jakikolwiek sposób odbudować. Pamiętajcie państwo tylko o tym, że niestety system 

kształcenia w naszym kraju medycznego jest taki jaki jest, najlepiej wie o tym pani 

przewodnicząca Danuta Barańska, której tutaj oficjalnie dziękuję za ogromną pomoc, jeżeli 

chodzi  o uzyskiwanie prawa zawodu w Świętokrzyskiej Izbie Lekarskiej, bo bez tej pomocy 

bylibyśmy praktycznie na ten moment bez czterech lekarzy, którzy czekali na uzyskanie prawa 

wykonywania zawodu. Dziękuję Ci Danuta, bo naprawdę to było bezcenne. Co teraz musimy 

robić? Teraz musimy proszę państwa pozyskać ludzi do pracy. Koncepcja moja jest taka, nie 

pozyskamy nikogo do pracy, jeżeli nie będziemy mogli tym ludziom zaproponować pracy w 

warunkach takich, żeby mogli pracować na nowoczesnym sprzęcie, stąd taka ogromna 

inwestycja w sprzęt i pamiętajcie państwo, że bardzo duży zysk szpitala to jest działalność 

poradni specjalistycznych, których na ten moment mamy 15. Od 1 lipca będziemy otwierać 

szesnastą. W ubiegłym tygodniu była otworzona poradnia kardiologiczna, na razie która będzie 

czynna w systemie trzy dni w tygodniu wtorki, środy, czwartki i proszę państwa na dzień 

dzisiejszy praktycznie do końca grudnia grafik poradni kardiologicznej został zapełniony. O 

czym to świadczy?  O tym jak duże jest zapotrzebowanie na porady specjalistyczne. Tak, jak 

państwo wiecie wspólnie z Panią Starostą staraliśmy się o pozyskanie reumatologa i udało nam 

się to Pani Starosto w 99%, czekamy aż lekarz uzyska dyplom specjalisty i od miesiąca lipca 

uruchamialibyśmy kolejną poradnię, czyli poradnię reumatologiczną. Odpowiem może od razu 

jeszcze na pytanie, które nie padło, czyli co robimy z poradniami onkologicznymi i co robimy 

z poradnią zdrowia psychicznego. Poradnia zdrowia psychicznego - musimy ją uruchomić, 

ponieważ jeżeli chodzi o zabezpieczenie psychiatryczne cały powiat jest niewydolny, ale 

wynika to tylko i wyłącznie z tego, że nie ma kto pracować. Emeryci poodchodzili, bo mają 

dosyć. Nowego narybku nie ma jeszcze. Specjalizacja jest trudna, żmudna. Pamiętajcie o tym, 

że w toku specjalizacji w każdym roku szkoleniowym praktycznie 6 miesięcy w roku lekarz 
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jest poza miejscem swojej pracy i poza miejscem swojego pobytu. Jest to bardzo kosztowna 

rzecz nie oszukujmy się, sam pamiętam jak jeździłem 6 tygodni w Warszawie, każdy kurs, 

w związku z tym nie każdy na to się decyduje. Poza tym są specjalizacje łatwiejsze  

i trudniejsze i prawda jest taka, że te trudniejsze zostają albo dla bardzo ambitnych ludzi, albo 

dla takich, którzy nie mają wyboru w tym momencie, ale dotrzymam słowa  

i uważam, że może nie do końca tego roku ale uda nam się otworzyć poradnie zdrowia 

psychicznego przy szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim połączoną z poradnią 

psychologiczno-pedagogiczną dla dzieci i młodzieży, bo teraz niestety nie oszukujmy się czasy 

są takie, jakie są, coraz więcej widzimy nawet wśród pacjentów z SOR-u, młodych uzależnień 

od środków psychoaktywnych, młodzież jest zagubiona, nie bardzo ma co ze sobą zrobić i 

odbija się to w taki sposób, jaki się odbija. Drugie bardzo ważne pytanie to jest pion 

onkologiczny w Ostrowcu Świętokrzyskim. Proszę państwa do końca 2023 roku uważam nie 

ma możliwości otworzenia poradni onkologicznej jest to przyszłość jak najbardziej i trzeba w 

2024 roku, do końca 2024 przepraszam, do końca 2024 a roku, a w roku 2025 będziemy również 

starali się o z pomocą Świętokrzyskiego Centrum Onkologii pamiętajmy również, że mamy 

Centrum Onkologii Ziemi Radomskiej mniej więcej położone nie tak bardzo daleko, a nawet 

bliżej niż Kielce, będziemy starali się dokładać wszelkich możliwości, żeby tą poradnię udało 

się uruchomić. Na ten moment szpital boryka się z niesamowitymi problemami lokalowymi. 

Co z tego, że otwieramy następną poradnię, jak to już jest żonglowanie miejscem, gdzie tą 

poradnię umieścić. Proszę pamiętać, że siedem lat temu poradnie były dwie w tej chwili jest 

ich 15, przybyło sprzętu, istnieje konieczność zatrudnienia personelu do jego obsługi i istnieje 

konieczność zatrudnienia powiedzmy sobie personelu do tego, żeby pacjentów rejestrował, 

żeby nimi jakoś kierował. Jesteśmy w tej chwili w połowie mniej więcej remontu oddziału 

chirurgii bardzo potężnego remontu, tym bardziej, że pamiętajmy, że chirurgia w Ostrowcu to 

jest 34 łóżka rejestrowe, w tym 6 łóżek intensywnej powiedzmy to pooperacyjnej opieki. Ten 

remont finansowany praktycznie w 80% ze strony Starostwa Powiatowego w kwocie 

tam około 600 tysięcy chyba oczywiście my dokładamy resztę, bo chcemy, żeby ten oddział 

już wyglądał tak jak oddział szpitalny XXI wieku. Od miesiąca czerwca będziemy ruszali z 

remontem oddziału urologii a po zakończeniu remontu oddziału urologii ruszamy z 

najpotężniejszym remontem, jaki był do tej pory w szpitalu mianowicie remontem oddziału 

kardiologii i tutaj musimy otworzyć salę intensywnej opieki kardiologicznej czyli nie erkę, 

którą mamy w strukturach kardiologii, bo ona jest wymagana, tylko salę która pozwoli na 

wykonywanie bardzo wysokopłatnych procedur dla pacjentów wymagających leczenia na 

przykład w skrajnej niewydolności serca, CPAP, tego typu urządzenia. Będzie się to łączyło 

oczywiście z koniecznością zatrudnienia, ponieważ tam są wymogi już NFZ, jeżeli chodzi o 

zatrudnienie personelu pielęgniarskiego. Chciałem tutaj jeszcze wspomnieć o tym, że w 2023 

roku udało nam się podpisać dwie potężne ugody z paniami pielęgniarkami, które pozwoliły 

nam na uspokojenie powiedzmy sobie sytuacji, jeżeli chodzi o może nie odejścia, ale jakieś 

dziwne uwagi ze strony personelu pielęgniarskiego. To była ugoda z paniami, które mają tytuł 

magistra i specjalizację i to była ugoda z paniami, które mają tytuł, które mają licencjat w tym 

momencie a zgodnie z ustawą niestety nie naszą ustawą tylko ustawodawcy w tym kraju, 

zostały potraktowane faktycznie w sposób "pernoga" powiedzmy sobie, jeżeli chodzi o 

wyposażenie. Pamiętajmy, że to są osoby czasami, które wiele wiele lat pracują w szpitalu, są 

niebywale cennymi pracownikami, bardzo mądrymi, natomiast niestety zgodnie z ustawą i 
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zaszeregowaniem do odpowiedniej grupy zostały one trochę pominięte powiedzmy sobie. Lada 

tydzień sądzę będziemy uruchamiali już w sposób oficjalny mammograf, bo czekamy na 

pozwolenie jeżeli chodzi o ochronę radiologiczną urządzenia, także myślę, że miesiąc maj to 

już będzie ten moment kiedy mammograf uruchomimy i do końca roku musimy zakończyć 

proszę państwa te trzy remonty, które są w tej chwili. Reasumując chciałbym podziękować 

całemu Zarządowi za współpracę w 2023 roku i wszystkim państwu za wsparcie merytoryczne, 

finansowe przede wszystkim, bo to wszystko, co się dzieje to są pieniądze płynące do szpitala, 

których w jakiejkolwiek partii byśmy byli  i w jakiejkolwiek opcji politycznej nikt z nas nie 

zabierze. Pamiętajcie państwo, że szpital jest drugim co do wielkości pracodawcą w mieście. 

O pracowników z jednej strony musimy dbać, ale powiem to, co podkreślam zawsze szpital nie 

jest miejscem płacenia ZUS-u. Szpital jest miejscem, gdzie ma pracownik być szanowany, ale 

za tą swoją pracę ma uzyskać odpowiednie pieniądze, ale też ma dać z siebie to, żeby temu 

pracownikowi można było zapłacić i taki będzie mój niezmiennie, jeżeli będę dyrektorem 

kierunek działalności tego szpitala. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Czy w tym punkcie ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos?  

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Ja mam kilka pytań do pana 

dyrektora, bo ja naprawdę dokładnie słucham, co państwo mówicie, co mówi Pani Starosta. 

Padały deklaracje, że punkt konsultacyjny onkologiczny, czy jeżeli nazwiemy go inaczej 

niebawem będzie otworzony. Ja w tej chwili dowiaduję się, że niebawem to już nie w 2024 

roku. No to znaczy, że co? Dla potrzeb kampanii wyborczej miał być niebawem, a teraz nie 

będzie? Przecież to o pacjentów onkologicznych chodzi. To jest jedna rzecz. Druga rzecz mówi 

pan o ja nie zapamiętałem dokładnie, jaką nazwę ma to centrum nazwijmy to, dlatego nazwę to 

centrum onkologiczne, że jest bliżej w Radomiu prawda. Czy pan dysponuje danymi ilu 

pacjentów ostrowieckich leczy się w tym centrum onkologicznym w radomskim? Ja wiem, że 

nie jest to centrum, natomiast, panie dyrektorze spokojnie, ja tych pytań mam więcej, jaki to 

jest procent? Bo wiadomo, że mieszkańcy naszego powiatu chcieliby być badani, ewentualnie 

konsultowani przez lekarzy, którzy później ich gdzieś prowadzą, którzy są też w tej placówce, 

nazwijmy do brzydko docelowej. Teraz taka uwaga – na poprzednim spotkaniu panie 

dyrektorze też nam podał pan szereg danych, które pan czytał prawda, my tych dokumentów 

nie dostajemy. My tych dokumentów nie dostajemy. Ja wiem, że my głosujemy w trakcie 

kadencji za nimi i tak dalej, ale jeżeli pan robi podsumowanie  i ja o to prosiłem, ja pamiętam, 

że Pan Przewodniczący się do tego przychylał, prosiłem żeby pan przed sesją nam te dane 

podawał, bo teraz tak, ja powiem tak podał pan szereg danych, każdy z radnych chciałby 

wiedzieć dokładnie, mieć takie samo podsumowanie tych pieniędzy, które poszły na sprzęt 

panie dyrektorze, a my słuchamy. To ja powiem tak, niech pan nie patrzy na kartkę i niech pan 

powie ile pieniędzy poszło na myjnię? No właśnie panie dyrektorze, od radnych wymagamy, 

żeby to zapamiętali, no troszkę to nie tak. Ja panu powiem, 26 tysięcy, bo ja sobie 

wynotowałem, ale to jest troszkę nie tak. Jeżeli jest to podsumowanie Panie Przewodniczący ja 

jeszcze raz taką gorącą prośbę, bo pan dyrektor się przygotowuje do tego spotkania, do pana, 

do pana, bo pan dyrektor myślę, że dyrektorem będzie, więc żeby po prostu to unormować, to 

jest taka no prosta uwaga, każdy z nas panie dyrektorze chciałby tą wiedzę mieć, a nie tylko 
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taką jaką pan przeczytał, bo wtedy jesteśmy również partnerami do dyskusji. Następne - 

problem osób nietrzeźwych. Stwierdzenie, że trzeba myśleć, co z tym zrobić no wydaje mi się 

troszeczkę nie na miejscu, bo ten problem powinien być rozwiązywany. To nie jest problem tej 

kadencji, to nie jest problem poprzedniej kadencji, my próbowaliśmy go w zeszłej kadencji 

rozwiązać, zabrakło troszeczkę czasu między innymi dlatego był SOR budowany nowy. Ja 

wiem, że gminy w momencie kiedy dostały taką możliwość zdjęły z siebie to, że utrzymują 

izby wytrzeźwień, ale być może współpraca z gminą, ja tak ja dalej, być może współpraca z 

gminą jakiś rodzaj partycypacji w kosztach dotyczących tych osób nietrzeźwych mogłaby 

pomóc, natomiast no stwierdzenie, że trzeba myśleć, co z tym zrobić no to możemy tak bardzo 

długo myśleć a kadencja trwała pięć lat i nikt też nie pomyślał. Bardzo dziękuję.  

 

Dariusz Tumulec Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Jeżeli chodzi o onkologię zacznę od tego, to nie jest kwestia ilu pacjentów 

leczy się procentowo w Radomiu, tylko kwestia tego ilu lekarzy ewentualnie możemy pozyskać 

z ościennych ośrodków, żeby zechcieli do nas przyjść do pracy. Mamy Świętokrzyskie Centrum 

Onkologii, a następny punkt onkologiczny mamy  w Radomiu, to jest plus minus  

50 kilometrów. Ja pod tym kątem mówię, bo może uda nam się jednak mimo wszystko 

pozyskać lekarza, który zechce do nas przyjść do punktu konsultacyjnego. Ilu pacjentów się 

leczy? Nie wiem ilu się leczy procentowo. Nie mam takiej wiedzy. Jeżeli chodzi o SOR to jako 

również kierownik SOR-u, bo codziennie mam z tym do czynienia i o osoby nietrzeźwe to ja 

zapraszam państwa jednak mimo wszystko, bo powiedzieć można naprawdę wszystko i wiele, 

ale zapraszam państwa na dyżur piątek od godziny 15:00 powiedzmy sobie do poniedziałku do 

godziny 7:00 rano, kiedy brakuje miejsca do tego, żeby układać ludzi nie w stanie 

nietrzeźwości, tylko z alkoholem 3,5-4,5-5 promili, więc potencjalnie na papierze  

z dawkami śmiertelnymi powiedzmy sobie. Oni wymagają jednak tego, żeby do nich zajrzeć, a 

nie ma na to ani miejsca już, ani personelu. Jeżeli chodzi o papierowe powiedzmy sobie 

zestawienie, jak najbardziej jestem gotów, żeby to przygotować  i rozesłać państwu, nie ma 

najmniejszego problemu, bo cyfry są cyfry i nie jesteśmy tutaj w stanie nic oszukać. Dziękuję.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Może od onkologii - 

sama wiele przeszłam, sama wiele zrobiłam starań i uważam, że mam spośród państwa akurat 

najlepszą wiedzę. To nie ma się czym chwalić, bo jeżeli człowiek sam doświadczy, to też ma 

wyobrażenie. W kampanii wyborczej, a pamiętam to dokładnie, bo sama tego używałam, 

mówiłam, że zostaną w tym roku otworzone dwie przychodnie, właśnie przychodnia 

kardiologiczna i przychodnia reumatologiczna. Jednocześnie mówiłam, że są planowane w 

przyszłym roku otwarcie dwóch przechodni i tam już padły na samym końcu kampanii, które 

czyli zdrowia psychicznego i poradnia onkologiczna. Państwo jeżeli słyszeliście pana 

dyrektora, to po pierwsze nie ma w tej chwili gdzie. Dlaczego nie w tym tygodniu, w tym roku? 

Są remonty. Ja i pan dyrektor nie widzimy nawet gdzie moglibyśmy to wcisnąć. Jest szansa, po 

zakończeniu tych głównych remontów w tym roku taka poradnia powstanie. Jest jeszcze inny 

problem, bo ja nie rozmawiałam z profesorem Góździem na potrzeby kampanii wyborczej, 

tylko realnie. Jest problem lekarzy i tutaj zastanawia się pan dyrektor, co wybrzmiało dzisiaj, 

ewentualnie o ściągnięcie lekarzy z Radomia, bo otworzyć poradnię, wyposażyć ją to jeszcze 

jedno, ale do niej muszą przyjeżdżać lekarze onkolodzy. Na dzień dzisiejszy jedyna tylko 
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pielęgniarka w Ostrowcu ma specjalizację z onkologii. Więc dajcie państwo lepiej chwilę 

podziałać a nie na zasadzie "hop-siup". W tej chwili chirurgia pracuje pełną parą przeniesiona 

na miejsce po oddziale okulistyki. Wyjdzie chirurgia na swoje miejsce wchodził urologia, po 

urologii wchodzi kardiologia. Otworzenie w tej chwili już poradni kardiologicznej i 

reumatologicznej wymaga od pana dyrektora naprawdę szukania każdego wolnego miejsca, 

tym bardziej, że tych ludzi trzeba  w godnych warunkach przynajmniej w takich, do których 

można bezpiecznie wejść. To tyle kampanii. Jeżeli chodzi o izbę wytrzeźwień to tak, ani ta 

kadencja, ani poprzednia kadencja, ani jeszcze poprzednia nie poradziły sobie z tym 

problemem. Clou leży też  w czymś innym, jeżeli ustawodawca dał określone warunki na 

prowadzenie izby wytrzeźwień, która jest bardzo bardzo drogą instytucjom a ściągalność od 

tak zwanych pacjentów jest kilku procentowa, więc to muszą być zabezpieczone miliony na jej 

funkcjonowanie, jeżeli wymaga się określonego poziomu zatrudnienia lekarzy na tej izbie. 

Jeszcze jedna rzecz ci ludzie i tak trafiają do szpitala, bo jakiekolwiek rozcięcie na głowie, uraz 

będzie wymagał przewożenia ich karetką na tomograf albo rezonans. Jak się będą zachowywać 

to trudno. Nie dopilnowanie tego gdy się coś stanie to wiadomo, że jest prokurator. Zauważcie 

państwo, że te izby zostały jeszcze utrzymane w dużych miastach i to w tych miastach, o 

których się nie mówi o deficycie lekarzy czy średniego personelu. Wszystkie mniejsze miasta, 

gdzie etat lekarza jest czasami na wagę złota polikwidowały izby wytrzeźwień i choćbyśmy nie 

wiem co zrobili, to wyobrażacie sobie państwo izbę wytrzeźwień i jeszcze z pełną obsługą 

diagnostyczną? To jest wiele wiele milionów. Może coś się zmieni. Może Ministerstwo 

Zdrowia da inne rozwiązania, bo to nie jest tylko problem Ostrowca, ale tak naprawdę 

wszystkich powiatów w Polsce. Dziękuję. 

 

Radny Dariusz Czupryński – Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. W tej kwestii tej 

izby wytrzeźwień, to ja mam taką prośbę do pana dyrektora, aby przygotował nam takie 

zestawienie może z ostatniego roku, dwóch ilu pacjentów nietrzeźwych trafiło z 

poszczególnych gmin Powiatu Ostrowieckiego i ilu z powiatów ościennych, bo nie wiem czy 

państwo mają taką świadomość, że pacjenci pod wpływem alkoholu przywożeni przez policję 

na przykład trafiają do policyjnej izby zatrzymań do wytrzeźwienia. Wystarczy tylko, że taki 

pacjent, dokładnie to, co pani Starosta powiedziała ma jakikolwiek drobny uraz, stłuczenie już 

jest wzywana karetka. Pacjent trafia na SOR, komplet badań, tomograf oprócz tego wszyscy 

pacjenci, którzy trafią do policyjnej izby zatrzymań i wydmuchają ponad 3 promile z automatu 

nie są przyjmowani, więc ponownie jest wzywana karetka i jest przetransportowany taki 

pacjent na SOR do wytrzeźwienia, na SOR-e, nie w budynku policji. W powiecie opatowskim 

nie ma izby zatrzymań, więc pacjenci agresywni z awantur domowych pod wpływem alkoholu 

są przewożeni do Ostrowca i wystarczy, że wydmucha alkomatem ponad 3 promile, trafia na 

nasz SOR, nie do Opatowa, tylko na nasz SOR, bo jest najbliżej. Więc to jest szerszy problem, 

któremu trzeba się właśnie przyjrzeć i na pewno poszukać rozwiązań. Dziękuję bardzo.  

 

Radna Emilia Łupina – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. Ja mam tutaj 

pytanie do pana dyrektora szpitala. Pisałam właśnie interpelację w sprawie powstania 

przyszpitalnych poradni. Bardzo cieszy mnie fakt, że właśnie już powstała poradnia 

kardiologiczna. Cieszy mnie również, że w niedługim czasie, do końca tego roku powstanie 

poradnia reumatologiczna. Jest to naprawdę bardzo ważna sprawa, tak jak pan dyrektor 
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powiedział, że poradnie dają zysk szpitalowi, więc musimy podjąć wszelkie działania w tym 

kierunku, żebyśmy mieli jak najwięcej tych poradni. Prowadząc, że tak powiem kampanię 

rozmawiałam naprawdę z mnóstwem mieszkańców, którzy wskazywali, że ta potrzeba 

powstania nowych poradni jest bardzo, bardzo duża, ponieważ jak wszyscy wiemy kolejki do 

lekarzy specjalistów są bardzo długie, czasami czeka się nawet ponad rok czasu. Więc myślę, 

że w interesie tutaj nas wszystkich jest to, aby tych poradni powstało jak najwięcej. Cieszę się 

również że powstanie poradnia zdrowia psychicznego o którą również interpelowałam i tutaj 

tak jak pan dyrektor powiedział, że będzie ona połączona z poradnią psychologiczno - 

pedagogiczną. I w związku z tym mam pytanie, czy ona powstanie przy szpitalu, czy ona będzie 

w tym budynku, gdzie obecnie mieści się poradnia psychologiczno-pedagogiczna? Kolejne 

pytanie moje dotyczy również poradni pulmonologicznej. Ja  w swojej interpelacji, którą 

skierowałam do pana dyrektora było właśnie też pytanie  o poradnię pulmonologiczną i 

chciałam zapytać, czy taka poradnia również powstanie? Kolejna moja interpelacja również 

dotyczyła powstania apteki całodobowej i tutaj pani dyrektorze mam pytanie, bo pan dyrektor 

powiedział, że na ten moment nie ma takiej możliwości. Ale czy w przyszłości będą podjęte 

panie dyrektorze jakieś działania, które będą jednak umożliwiały otworzenie takiej poradni 

całodobowej, bo jak wiemy poradnia całodobowa bardzo by tutaj umożliwiła przede wszystkim 

pacjentom wychodzącym ze szpitala z poradni opieki świątecznej, jak również pacjentom 

wychodzącym z SOR-u wykupienie leków. W tej chwili sytuacja jest taka, że w ogóle nie ma 

apteki dyżurującej. Bodajże od grudnia nie ma w Ostrowcu apteki dyżurującej, ludzie byli 

zmuszeni jeździć do Starachowic, czasami do Waśniowa a w nocy na przykład o godzinie 2:00 

czy 3:00 człowiek, który jest chory i ma jechać przypuśćmy do Starachowic, no to jest to nie 

lada wyzwanie. Dlatego myślę, że powinniśmy tutaj wszyscy wspólnie pomyśleć jak ten 

problem rozwiązać, bo wiemy, że apteki nie chcą prowadzić tych dyżurów nocnych a 

otworzenie takiej apteki całodobowej byłoby jak najbardziej wskazane. Tym bardziej, że 

jesteśmy naprawdę dużym miastem zaraz po Kielcach i na pewno taka apteka całodobowa by 

miała rację bytu. Takie apteki całodobowe obecnie są w Kielcach, są Starachowicach, więc 

myślę, że tutaj jak najbardziej powinna powstać w Ostrowcu. Kolejne moje pytanie panie 

dyrektorze dotyczy sytuacji jeżeli chodzi o oddział pediatrii. Wiemy, że jest tam mało 

lekarzy i chciałam zapytać jak obecnie sytuacja wygląda? Czy są już nowi lekarze, czy jest 

szansa właśnie na przyjęcie nowych lekarzy i poprawienie sytuacji opieki pediatrycznej? 

Dziękuję bardzo.  

 

Dariusz Tumulec Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Jeżeli chodzi o pediatrię to 

pamiętajcie państwo, że pediatria jest na liście specjalizacji absolutnie passe. Powiedzmy sobie 

jest to bardzo trudna specjalizacja, nikt tego nie chce robić. My do każdego lekarza, który 

podpisuje z nami, chce podpisać umowę tak jak teraz, bo przyszła rezydentka do oddziału 

pediatrii, my dopłacamy jej po prostu pieniądze, żeby w ogóle zechciała u nas pozostać i 

kształcić się. Na to ja, pani, nikt tutaj na tej sali nie ma wpływu w tym momencie, bo to się 

łączy z tym, że ludzie po prostu nie chcą podejmować tak, jak powiedziałem to wcześniej 

specjalizacji trudnych. W związku  z tym radiologia, pediatria, interna w tej chwili, która jest 

również w gronie specjalizacji deficytowych absolutnie, to są specjalizacje długie, 

najtrudniejsze, najżmudniejsze i nikt ich nie robi. Jeżeli chodzi o aptekę całodobową to tak, jak 
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sama pani powiedziała to odpowiem pytaniem - dlaczego do tej pory żadna z aptek na terenie 

Ostrowca nie zdecydowała się na to, żeby dyżurować w systemie 24-godzinnym? No 

pamiętajmy, że zgodnie z ustawą po godzinie 22:00 na terenie apteki całodobowej może 

pozostawać li tylko i wyłącznie magister farmacji, nie może to być technik. W związku z tym 

średnio z tego, co zdążyłem się zorientować praca farmaceuty w aptece całodobowej powyżej 

godziny 22:00 jest około 200 zł za godzinę. Jeżeli przemnożymy to razy 8-9 godzin, no to 

powiedzmy sobie obracamy się w kwocie wynagrodzenia około 2 tysiące złotych, poza tym 

magistrów farmacji nie ma też aż tylu, żeby apteki mogły zapewnić funkcjonowanie w trybie 

24-godzinnym. Pamiętajmy, że apteki w większości to są w tej chwili apteki sieciowe, to nie są 

apteki prywatne tak, jak kiedyś były i taka apteka być może byłaby zainteresowana, natomiast 

duża sieciowa apteka, a takich mamy na terenie Ostrowca kilka punktów, nie będzie 

zainteresowana, bo nie zapłaci magistrowi farmacji 200 zł za godzinę dyżuru, pomijając fakt, 

że na terenie szpitala już ciężko by było myśleć o tym, żeby gdziekolwiek aptekę włożyć. Ale 

pani Starosta tak samo wie o tym, bo rozmawialiśmy już z panią Starostą na ten temat, że 

jesteśmy na etapie rozmowy z jednym z właścicieli aptek spoza Ostrowca, który być może 

zdecydowałby się na to, żeby prowadzić aptekę w systemie całodobowym. Ja jestem za tym jak 

najbardziej, jeżeli znajdzie się jakikolwiek chętny właściciel apteki, który zechce ją prowadzić  

w szpitalu, to tak samo jak w tej chwili, ale to powiem o tym za miesiąc, chcemy otworzyć 

sklep przy szpitalnym oddziale ratunkowym. Dlaczego? Dlatego, że pacjenci wychodzący z 

SOR-u z zaopatrzeniem ortopedycznym tak zwanym w postaci ortez  i tego typu rzeczy oni tak 

samo muszą jeździć zwłaszcza w godzinach popołudniowych nie wiem Kielce, gdzieś gdzie 

jest czynny sklep medyczny, dlatego nasz sklep medyczny, który jest czynny do godziny 15:00 

tylko, jeżeli wszystko dobrze pójdzie będzie czynny codziennie od godziny 8:00 do godziny 

19:00. Jesteśmy na etapie rozmów z aktualnie rezydującym na terenie szpitala sklepem. I 

jeszcze jakie pytanie przepraszam, bo nie, a pulmonologia. Pulmonologów mamy trzech na 

terenie szpitala proszę państwa, którzy prowadzą 24 łóżkowy oddział i dyżurują w systemie 

mówimy  o pulmonologach, czyli o osobach, które mogą pracować w poradni, bo zwracam 

państwu uwagę, że wymogi Narodowego Funduszu Zdrowia są takie, że w danej poradni może 

pracować lekarz z określoną specjalizacją. Nie mogę ja pójść do poradni, ponieważ nie jestem 

pulmonologiem. W związku z tym nie ma fizycznej możliwości, to już mówię z całą 

odpowiedzialnością na ten moment uruchomienia poradni pulmonologicznej na terenie 

szpitala. Dziękuję. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Jeszcze do wypowiedzi pani radnej Łupiny, proszę państwa 

temat apteki nazwijmy ją całodobowej przejawia się cały czas. Myśmy zrobili wszelkie 

działania występując do wszystkich właścicieli aptek o wydłużenie tych godzin. 21:00 apteki 

są zamknięte. I proszę mi wierzyć, że były rozmowy, wręcz wysyłane były pisma. Nie jest nikt 

zainteresowany. Tu pan dyrektor powiedział prawdę, trwają takie rozmowy z tym, że to już 

rada nowej kadencji będzie musiała podjąć decyzję o przeznaczeniu określonych środków na 

prowadzenie. Każda godzina, państwo słyszeliście ile będzie kosztować, 365 dni w roku to jest 

łatwo policzyć. To są bardzo duże pieniądze, o ile znajdzie się chętny i z tego też miejsca chcę 

powiedzieć, bo to takie zrobiło się popularne - apteka w szpitalu. Otóż szpital nie może sam 

utworzyć apteki. Ustawa prawo farmaceutyczne wskazuje bodajże, o ile dobrze pamiętam, 

cztery podmioty, które mogą prowadzić aptekę, nie szpital. Szpital ma aptekę, ale wewnętrzną, 
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wyłącznie na potrzeby szpitala. To nawet pan dyrektor szukając jakiegoś pomieszczenia, 

wydzierżawia to obcej aptece i bardzo bym chciała, żeby ta informacja dotarła, że szpital sam 

nie może otworzyć apteki. Jeżeli te rozmowy, które prowadzimy powiodą się, więc stanie 

pewnie wniosek nowego zarządu o ewentualne zmiany  w budżecie i państwo sami będziecie 

musieli też sobie odpowiedzieć na pytanie, czy nas stać na przykład na całodobową. Dziękuję. 

 

Radny Paweł Walesic – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Państwo. Ja do 

dwóch rzeczy chciałbym się odnieść i dopytać jeszcze o pewne kwestie. Pierwsza to nawiąże 

jeszcze do tej nieszczęsnej sytuacji z osobami nietrzeźwymi, o których rozmawialiśmy 

niejednokrotnie i przez właśnie całą kadencję przewijały się te informacje, nawet jeszcze za 

poprzednich dyrektorów placówki też takie dyskusje toczyliśmy, prosiliśmy o informację takie 

szczegółowe bardziej, tu koleżanka Danusia też mówiła o tych kwestiach i na radzie społecznej 

też poruszane te kwestie były, ale drodzy państwo tak naprawdę to właściwie nie zrobiliśmy 

kroku w przód taka refleksja mnie nachodzi, bo wszyscy wiemy, że problem jest, wszyscy 

wiemy, że przepisy mamy takie jakie mamy i one ograniczają możliwość i wymagają dużych 

środków finansowych, aby otworzyć czy izbę wytrzeźwień, czy w inny sposób próbować 

zadziałać, natomiast dochodzimy do takiego absurdu. Pacjenci, którzy wymagają  

i pacjenci trzeźwi wymagający takiej interwencji lekarskiej czekają w kolejce grzecznie, wiemy 

jak to wygląda bardzo często mamy różnego rodzaju sygnały, które tu na tej sali też się 

pojawiały, że oczekiwanie na przyjęcie jest wydłużone, czy też inne tego typu sytuacje, 

natomiast pacjent nietrzeźwy trafia na to miejsce że tak powiem na policji,  a w przypadku 

jakiegoś uszkodzenia przewożony jest i ma komplet badań na gotowo krótko mówiąc, na cito 

krótko mówiąc. I teraz drodzy państwo, jeżeli patrzymy  z punktu widzenia takiego pacjenta 

zwykłego, czy z naszego punktu widzenia nawet, to tak naprawdę tym osobom zapewniamy 

szybki dostęp właściwie do badań, bo oni są  w stanie nietrzeźwym i jakby się cokolwiek stało, 

to jest problem. A my sobie mamy spokojnie gdzieś tam na tego typu sytuacje czekać. Ja mam 

pytanie takie - czy ktokolwiek, czy zarząd, czy dyrekcja zwracała się w tej sprawie jakby 

nagłaśniając sam temat w takim meritum sprawy zwracała się do Ministerstwa Zdrowia 

chociażby  o zmiany w tym zakresie, czy jakieś no cokolwiek jakiekolwiek działania żeby 

podjęte zostały odgórnie krótko mówiąc ze strony Ministerstwa chociażby aby tą sytuację  

w jakiś sposób opanować? Bo to nie jest tylko nasz szpital, tylko to jest sytuacja  

w całym kraju, bo tak jak powiedziałem nie robimy kroku w przód. To jest jedna kwestia. Druga 

kwestia, pan dyrektor był uprzejmy przedstawić informacje dotyczące bardziej kwestii 

inwestycyjnych, zakupów i planów pewnych, które są już w części realizowane i będą 

realizowane, natomiast z uwagi o to, że ten punkt mówi  o działalności, informacji o 

działalności szpitala ja chciałbym się dowiedzieć, jakie wyniki i czy te wyniki się poprawiły na 

naszych oddziałach w naszym szpitalu, zostały osiągnięte? Bo mamy pewne założenia, mamy 

program naprawczy, który jest cały czas poddawany pewnym przeobrażeniem po to, aby to 

wszystko szło w dobrym kierunku  i prosiłbym, jeżeli jest to możliwe o taką informację, jak 

wygląda ta sytuacja na poszczególnych oddziałach. Kiedyś mieliśmy taką informację 

przedstawianą również  w formie czy elektronicznej czy papierowej, gdzie było porównanie, 

pokazywane były te wyniki, czy te oddziały pracują, czy że zarabiają na siebie, czy jest strata 

czy jest zysk. One bardzo obrazowo i bardzo fajnie pokazywały jaki jest postęp tych prac, czy 

tych działań w tym zakresie. Dziękuję bardzo.  
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Dariusz Tumulec Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Ja oczywiście tak, jak powiedziałem prześlę państwu wszystkie dokumenty, 

poproszę tylko o oficjalne zapytanie, natomiast co mogę powiedzieć. Pierwsze trzy oddziały, 

które rzuciły mi się w oczy, porównuję rok 2022 rok 2023 - oddział wewnętrzny pierwszy zysk 

w roku 2022 - 337 tysięcy, zysk w roku 2023 - 2 841 000,00 zł. Oddział wewnętrzny drugi w 

2020 rok – strata minus 432 tysiące, zysk w 2023 roku - 1 694 000,00 zł. Kardiologia proszę 

państwa wynik finansowy za 2022 rok - minus 2 174 171,00 zł, zysk w 2023 roku - 642 tysiące. 

Ja to wszystko oczywiście tak, jak powiedziałem w wersji elektronicznej bądź papierowej 

wyślę państwu. Może faktycznie jest to gdzieś tam mój błąd, ponieważ ja mam te zestawienia 

codziennie bez mała przed sobą i widzę je i wiem, którymi jednostkami żonglować  

i gdzie przesuwać ryczałt powiedzmy sobie, bo liczcie się państwo z tym, że ryczałtem można 

manewrować. Natomiast oczywiście nie będzie to tak wesoło, bo będą jednostki gdzie państwo 

zauważycie, że strata z roku na rok jest coraz większa i kolejne dwa oddziały muszą zapracować 

na to, żeby utrzymać oddział, który przynosi dużą stratę. Jeżeli chodzi o osoby nietrzeźwe, to 

jeszcze chciałem zwrócić państwu uwagę na jeden problem. Danuta i pan radny Czupryński 

wiedzą najlepiej, że SOR istnieje u nas, Starachowice tak? Mówimy o SOR-ach, proszę nie 

mylić proszę państwa SOR-u z izbą przyjęć, bo to są dwie różne rzeczy, z dwoma różnymi 

zakresami działań, z dwoma różnymi możliwościami diagnostycznymi. Powiedzenie, że upij 

się to ci zrobią szybko tomografię nie wzięło się znikąd. Rekordzista tak jak patrzyliśmy w 

jednym miesiącu miał zrobione 17 tomografii głowy. W jednym miesiącu, jeden człowiek. On 

niedługo będzie świecił, ale liczcie się państwo z tym, że człowiek przywieziony z ulicy pod 

tytułem uraz głowy on musi być zaopatrzony, bo może te 16 tomografii poprzednich było OK, 

ale może ta 17 tomografia to jest tomografia z krwiakiem w tym momencie.  

A ponieważ tak, jak powiedziałem w Opatowie nie ma SOR-u, jest izba przyjęć, mamy 

województwo mazowieckie za płotem, mamy Iłżę, Lipsko, gdzie nie ma SOR-u, tylko 

jest izba przyjęć, a my mamy pełne 24-godzinne zaplecze tomograficzne, w związku  

z tym taki pacjent chociażby z sąsiednich powiatów niestety trafia na SOR w Ostrowcu. Nie 

robiłem, ale zrobię zestawienie z ciekawości, chociaż tak naprawdę to są tylko  

i wyłącznie cyfry, one nam mogą pokazać jaką mamy skalę problemu, natomiast i tak 

dojdziemy pewnie zbieżnie do tego, że i tak musimy to robić i tak musimy to robić, bo pacjent 

jest pacjent. Jeżeli chodzi o interpelację do Ministerstwa Zdrowia, ja osobiście 

takich nie wysyłałem, natomiast z tego, co pamiętam raz, bądź dwa razy w ubiegłym roku Urząd 

Wojewódzki prosił o zestawienie tabelaryczne ile było pacjentów hospitalizowanych pod 

wpływem alkoholu. Dziękuję.  

 

Radna Emilia Łupina – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Wysoka Rado. Mam jeszcze 

pytanie tutaj do pana dyrektora, ponieważ nie uzyskałam odpowiedzi, może pan dyrektor po 

prostu przeoczył, chodzi mi tutaj właśnie o poradnię zdrowia psychicznego, bo tak jak pan 

wspomniał, że ma być ona połączona z poradnią psychologiczno-pedagogiczną. I tu mam 

pytanie - czy ta poradnia byłaby w szpitalu, czy na terenie poradni psychologiczno-

pedagogicznej? To jest jedno pytanie i jeszcze tutaj odnośnie tej apteki całodobowej, ja tak 

wyraziłam się przyszpitalnej, ja oczywiście wiem pani Starosto, że to szpital nie może prawda 

takiej apteki otworzyć, ale może oczywiście pod wynająć pomieszczenie dla jakiegoś 
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podmiotu, który by prowadził tą aptekę. W odpowiedzi pana dyrektora również otrzymałam 

taką informację, że taką aptekę może również szpital otworzyć we współpracy z wyższą 

uczelnią medyczną. Taką mamy w Kielcach, z tego co wiem tam powstaje kierunek farmacja. 

Czy może tutaj w tym kierunku można by było podjąć jakieś działania, bo wtedy prawda 

studenci mieliby też możliwość odbywania praktyk. Myślę, że to też by był prestiż dla naszego 

szpitala. To tyle. Dziękuję bardzo.  

 

Dariusz Tumulec Dyrektor Naczelny Wielospecjalistycznego Szpitala w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Pamiętajmy tylko proszę państwa o jednym, że dyplom nie oznacza jeszcze 

możliwości pracy dlatego, że musimy jeszcze odbyć staż. Tyczy to każdego zawodu 

medycznego w tym momencie i że musimy odbyć i są to najczęściej staże roczne. Więc to, że 

wypuścimy określoną liczbę wykształconych ludzi, nie oznacza to, że oni przyjdą od razu po 

zakończeniu studiów do pracy, bo jest to niestety niemożliwe. Ja nie pamiętam tych czasów, 

bo nie było mnie w Ostrowcu, ale chyba była w szpitalu apteka swego czasu i chyba 

dzierżawione były wtedy, nie wiem to musiało być w latach 2017-2020, nie wiem, nie 

pamiętam, natomiast pamiętajmy o tym, że prawo farmaceutyczne jest restrykcyjne, proszę 

sobie zajrzeć ile musi być oddalona jedna apteka od drugiej, żebyśmy mogli tą aptekę kolejną 

uruchomić, bo tutaj jest, ja pomijam fakt, kto może być właścicielem zgodnie z ustawą, kto 

musi być kierownikiem apteki  i jaka musi być odległość jednej apteki od drugiej, żeby można 

było posadowić kolejną. Jeżeli chodzi o poradnie to proszę zauważyć jedną rzecz, żadna z 

poradni nie została wyprowadzona poza teren szpitala i najlepszym uważam rozwiązaniem 

absolutnie i to powinno być restrykcyjnie przestrzegane jest, jeżeli jednostka świadczy jakieś 

usługi medyczne to poradnie powinny się znajdować na terenie tej jednostki. Jak powiedziała 

pani Starosta my nie mamy w tej chwili dziupli wolnej w szpitalu przy tym, co się dzieje i 

dopóki nie zakończą się remonty i nie będziemy wiedzieli gdzie kogo możemy przenieść, a 

trzeba to będzie zrobić, nie będzie miejsca na to, żeby kolejne komórki otwierać, ale jeżeli 

będzie powstawała poradnia zdrowia psychicznego, a to jest moje marzenie, bo chodzi mi tak 

jak powiedziałem głównie o młodzież, która jest taka, jaka jest, to na pewno będzie to poradnia 

na terenie szpitala, ale tutaj na pewno we współpracy z poradniami psychologiczno-

pedagogicznymi. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Jako starostowie bądź 

przez Konwent, bądź przez Związek Powiatów Polskich myśmy zgłaszali problem izby 

wytrzeźwień. Zainteresowanie było zero, zero do kwadratu. Ja państwu proponuję się skupić 

na tym, co zostało powiedziane. I tak tych pacjentów trzeba przewieźć do szpitala, to nie ma 

tak, że wjeżdża karetka i prosto pacjent trafia na rezonans czy na tomograf. Niestety przy takim 

układzie tak to będzie wyglądać, a nikt na zdrowy rozum nie zrobi izby wytrzeźwień z pełną 

diagnostyką, już pomijając, że tam muszą być lekarze, musi być szybki opis. Po prostu przyjęto 

określone przepisy i każdy udaje, że nie ma problemu. My jako starostowie walczyliśmy, żeby 

ówczesne Ministerstwo Zdrowia określiło maksymalne stawki pracy lekarzy specjalistów, 

dlatego że szpitale powiatowe sobie podkupują lekarzy, wyciąga się z większych miast i tak 

dalej. Zainteresowanie zero. Nie było odważnego. Ja nie mówię o jakichś małych stawkach, ale 

czy ustalenie za najrzadsze specjalizacje 300 czy 250 zł za godzinę 150, bo ze względu właśnie 

ma specjalizację te stawki są różne, a tak to w tej chwili kto da więcej, kto ma lepszą sytuację. 
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Jako starostowie, dyrektorzy szpitali powiatowych bardzo doskonale wiemy, jak powinna 

wyglądać reforma. Zobaczymy czy wystąpienia starostów, dyrektorów coś tutaj zmienią. Bo 

cóż z tego, że my piszemy, występujemy, nawet czasami odpowiedzi nie dostajemy, albo pismo 

zostało przekazane do innego departamentu. 

 

Radny Paweł Walesic –  Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Ja powiem tak, przecież 

ta kwestia pacjentów nietrzeźwych to, tak mi się przynajmniej wydaje, myślę że państwu 

podobnie jak mnie, to nie jest kwestia nawet ograniczając się do Polski, jako kraju, przecież 

jakieś rozwiązania drodzy państwo, żyjemy w świecie cywilizowanym, globalnym, jakieś 

rozwiązania w tym zakresie pewnie ktoś musi przyjąć. Nie wiem jak to wygląda, nie jestem 

specjalistą w tym zakresie, ale trzeba szukać jakiegoś rozwiązania i nawet jeżeli tych 

odpowiedzi nie było tak, jak pani Starosta mówi, czy też zainteresowanie było nikłe, to nie 

oznacza, że nie powinniśmy, że tak powiem jeszcze bardziej się dobijać, bo jak to mówią kropla 

drąży skałę i być może w końcu ktoś się nad tym pochyli, bo tak to doprowadzamy tak, jak 

powiedziałem do absurdu. Pacjenci po prostu czekają, natomiast tutaj płacimy olbrzymie 

pieniądze, wydatkujemy  i angażujemy zespół, który musi obsługiwać tych ludzi i właściwie 

nawet jak to mówią światełka w tunelu nie widać. Więc róbmy wszystko nawet, jeżeli te reakcje 

są zbyt kiepskie, aby jednak ten problem ciągle wybrzmiewał. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Dariusz Czupryński – Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Odnośnie 

wypowiedzi pana radnego Walesica, to chciałbym, żeby państwu i żeby to wybrzmiało 

wreszcie, że pacjent pod wpływem alkoholu jest w stanie zagrożenia życia i nie ma co 

dyskutować, czy on musi trafić do szpitala czy nie. Dawki śmiertelne pan dyrektor przed chwilą 

przedstawił jakie są, choć niektórzy mają więcej i normalnie funkcjonują, normalnie stoją na 

nogach, logicznie odpowiadają i w zasadzie można zadać pytanie no po co my jedziemy do 

takiego pacjenta, a on ma ponad 5 promili. Chodzi o to proszę państwa, że nie wiem pacjenci 

czekający na poczekalni po tamtej stronie szyby nie widzą tego, co się tak naprawdę dzieje na 

tym oddziale, na SOR-e i nie jest prawdą, że pacjent pijany jest załatwiany na cito. To jest 

bzdura. Jest coś takiego jak triage – system segregacji pacjentów. Jeżeli pacjent z chorobą 

przewlekłą przychodzi, to on czeka, to nie jest stan zagrożenia życia i tu państwo musicie 

wiedzieć, że tak to wygląda i czeka się kilka godzin. Ten pacjent każdy, który trafia czy z 

karetki, czy poczekalni jest natychmiast triagowany, czyli badany przez personel na SOR-e, 

wykonywane jest EKG, wykonywane są podstawowe badania i jest podejmowana decyzja i tak 

samo się dzieje  z osobą nietrzeźwą. Ona po takim triagu trafia na salę numer 9, tak zwana 

vipowska sala, gdzie oczekuje na kolejne badania, konsultacji i tak dalej. I to może się tylko 

wydawać komuś, że przyjeżdża pijak i od razu jest obrabiany. To tylko się tak wydaje państwu. 

Natomiast z drugiej strony patrząc niejednokrotnie i większość z tych pacjentów cuchnie, ma 

pasożyty na sobie i też między innymi po to jest szybciutko załatwiany, jak my przywozimy, 

żeby trafił na tamtą salę żeby nie cuchnął i nie utrudniał pobytu pozostałym pacjentom. Osobna 

sala jest dla pijanych i tak to wygląda. On nie jest na cito badany, to jest nieprawda proszę 

państwa. Chciałbym, moim takim marzeniem jest, żeby w szpitalu a szpital nie z gumy niestety, 

więc tu jest potrzebna rozbudowa, być może nasi parlamentarzyści pomogą, aby powstał 

oddział psychiatryczny, żebyśmy nie musieli wozić pacjentów do Morawicy. Wczoraj trzy 

karetki, jedna za drugą, więc powiat został bez w zasadzie trzech karetek, gdzie to jest 
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stwarzanie też jakiegoś niebezpieczeństwa dla pozostałych mieszkańców. Jeździmy na 

konsultacje, zawozimy psychicznych. Sandomierz ma swój oddział. Może w Ostrowcu kiedyś 

uda się taki oddział stworzyć i tutaj odnośnie tych nietrzeźwych być może dobrym 

rozwiązaniem będzie powstanie oddziału dochodzenia do trzeźwości, nie izby wytrzeźwień, 

tylko oddziału, który będzie może finansowany przez NFZ, na pewno gminy będą musiały się 

dorzucić, stąd ta prośba o tą listę, ile osób z jakiej gminy, bo gminy też muszą partycypować w 

kosztach utrzymania takiego oddziału. Dziękuję bardzo. 

 

Radna Agnieszka Rogalińska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. 

Wszystkim nam chyba, tak jak tutaj jesteśmy na tej sali chodzi o rozwiązanie problemów osób 

nietrzeźwych, czy opieki nad osobami nietrzeźwymi. Jest to bardzo ważny problem, przede 

wszystkim i medyczny ale też problem społeczny. Ja miałam tego jeszcze nie mówić, natomiast 

my z panią Joanną Pikus z panią dyrektor PCPR prowadzimy takie rozmowy w kwestii może 

nie tyle rozwiązania, ale chociaż podpowiedzi rozwiązania takiego problemu i rozmów z 

organizacjami pozarządowymi. Może któraś z organizacji kompleksowo by wzięła 

odpowiedzialność za tak trudny problem. Jest to rzeczywiście problem niezwykle ważny, 

niezwykle trudny jeszcze  w dobie XXI wieku i tego co dzieje się i wśród młodzieży, nawet 

dzieci, ale osób dorosłych jeśli chodzi o wszelkiego rodzaju uzależnienia, będziemy też szukać 

takich rozwiązań w różnego rodzaju pozyskiwaniu środków na ten cel, ale tak jak mówimy nie 

chcemy jeszcze o tym mówić na forum, chociaż już o tym powiedziałam, natomiast pracujemy 

w kuluarach nad tym, aby może tutaj ten nasz ostrowiecki pozarządowy sektor wziął 

odpowiedzialność za chociaż część tego problemu. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. To był chyba 2007 rok, kiedy 

ustawodawca pozwolił samorządom gmin zlikwidować izbę wytrzeźwień  i ten problem istnieje 

od tamtego momentu. Skąd ja to tak dokładnie wiem? Pan też wie, bo w poprzedniej kadencji 

pracowaliśmy nad tym projektem i dlatego mnie dziwi, że przez całą kadencję nie zostało nic 

zrobione w tym. Naprawdę mnie dziwi, bo to co mówi pan radny Czupryński, to my zrobiliśmy 

w poprzedniej kadencji i dokładnie współpracowaliśmy ze szpitalami, gdzie ten problem 

rozwiązano. To nie jest tak, że nie rozwiązano w Polsce tego problemu. Rozwiązano, nazywało 

się to o ile mnie pamięć nie myli drodzy państwo to 6 czy 7 czy 8 lat temu, punkt odosobnienia 

dla osób nietrzeźwych, ponieważ jak wiemy nie może się to nazywać izbą wytrzeźwień i tu 

pełna zgoda. Natomiast te rozwiązania były, co do partycypacji gmin ościennych pisma były 

wysłane, tylko z całym szacunkiem pani Starosto, pani tego nie kontynuowała, więc jeżeli nie 

mieliśmy sygnałów my jako radni na radzie, że jest olbrzymi problem, jeżeli pan dyrektor nie 

podnosił, każdy kolejny dyrektor nie podnosił tego na sesji, że jest to problem palący, który 

trzeba rozwiązać, to my też nie dyskutowaliśmy. Natomiast taka była, jeszcze raz przypomnę, 

taka była między innymi idea budowy nowego SOR-u, żeby rozwiązać problem osób 

nietrzeźwych. Pan Przewodniczący sobie przypomina, radni z poprzedniej kadencji pamiętacie, 

że bardzo mocno nad tym pracowaliśmy. Te dokumenty wszystkie pani Starosto są tu w 

powiecie, więc może warto by w nie spojrzeć. Ja nie mówię, że to najlepsze na świecie 

rozwiązania, ale można coś z tych rozwiązań po prostu wziąć, bo byliśmy bardzo mocno 

zaawansowani w rozwiązaniu tego problemu. Ja pamiętam spotkania właśnie z dyrektorami 

innych 
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szpitali, gdzie jednak te problemy rozwiązano. Jeżeli państwo chcą a ja chyba jednak poproszę 

o dokumenty dotyczące tych działań, bo pamięć ludzka jest ulotna. Nie potrafię na przykład 

państwu powiedzieć, które szpitale to rozwiązały. Pamiętam dyrektorów, którzy przyjeżdżali i 

pokazywali w jaki sposób to zrobić. Jeszcze jedno tak na koniec. Nie wiem czy państwo sobie 

zdajecie sprawę z tego, jak to jest olbrzymi problem, bo pan dyrektor tego nie powiedział. 

Natomiast ja naprawdę wpadłem  w osłupienie w momencie, kiedy dyrektor szpitala 

powiedział, że niektórzy potrafią na SOR trafiać trzy razy w ciągu doby. Wiecie że jest to 

możliwe? Jest to możliwe po prostu najzwyczajniej w świecie. Ja nie chciałem w to uwierzyć. 

Trzy razy w ciągu doby jeden człowiek tam trafia. A trafia w ten sposób, że jak on wyjdzie już 

ze szpitala to koledzy stoją przed szpitalem i czekają i on daleko wcale stamtąd nie ujdzie. 

Także problem naprawdę jest olbrzymi. Chodzi o to żebyśmy go rozwiązali w następnej już 

kadencji. Dziękuję.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Z pełną 

odpowiedzialnością stwierdzam, że nic pan nie zostawił, a pański dyrektor były pan Lipiec to 

coś mówił, że coś się mówiło o piwnicach. Tak naprawdę to państwo nie zwróciliście jednej 

uwagi, że ci pacjenci tak muszą być badani, że są stworzone warunki, że są oni izolowani. My 

się tym chwalić nie chcemy. To, że jest problem  z pijakami, to też doskonale wszyscy wiedzą. 

Można było trochę inaczej zaprojektować SOR od początku, ale tak nie zostało. Po naszym 

przyjściu już było za późno. Ale chcę państwu powiedzieć jako ustępujący Starosta kadencji 

2018-2024, jestem szczęśliwa, jestem szczęśliwa z jednego powodu, bo jest informacja o 

sytuacji szpitala i co zdominowało? Pijani. Tylko pijani. I to jest proszę państwa sukces i 

otworzenie  i myślenie taka poradnia, inna poradnia. I to jest sukces. Proszę sobie przypomnieć 

2018 rok, 16,5 miliona straty, brak remontów, brak wyposażenia. My staliśmy  w zupełnie innej 

sytuacji. Dzięki zaangażowaniu wszystkich państwa nie było problemów z przesunięciem 

budżetu, żeby pokryć stratę. Po 30 milionów gotówki, które szpital uzyskał z powiatu zostało 

dobrze wydane i teraz jest sukces i z tego proszę państwa jestem szczęśliwa. Stratę szpitala w 

2018 roku w ciemno bym kupowała na koniec kadencji minus 2 miliony, wyszło plus 7,5. Ja 

wielokrotnie dziękowałam dyrekcji, pracownikom szpitala. Bardzo się cieszę proszę państwa, 

że w tej chwili naszym problemem są tylko pijani. My mówimy w tej chwili o rozbudowie 

szpitala, bo to zarząd przyszłej kadencji, może mu się uda pozyskać środki, pozyskać środki 

unijne nad zabudowę skrzydła, bo ten szpital się dusi. Jest szansa, że w tym roku zostaną 

zakończone remonty. Jest szansa ma wiele rzeczy, ja nie chcę państwu mówić, bo jeżeli one 

będą zrobione wtedy się można chwalić. Jest zupełnie inna sytuacja. Dziękuję państwu właśnie 

za szpital za to, że pomimo, że tu się kłóciliśmy kto zrobił więcej, kto zrobił mniej, ale szpital 

wyszedł i to jest jego prawdziwa nazwa wielospecjalistycznych szpital w Ostrowcu. To nie jest 

szpital, który może drżeć, bo przyjdzie jakiś rząd i zrobi reformę, bo wszyscy w tym kraju 

wiedzą, że część szpitali musi zniknąć tylko ze względu na braki kadrowe i na potężne koszty 

utrzymania, ale ten szpital się obroni. On ma taką sytuację, tyle oddziałów i takie wyposażenie, 

że się obroni. Zaczynaliśmy od parkingu, który pęka w szwach, po lądowisko, po wyposażenie. 

Natomiast ilość uwag, które były wcześniej przekazywane, ja nie wiem co zrobi obecna pani 

ministra, co zrobi rząd, w którą stronę pójdzie reforma służby zdrowia, ale ona musi być, bo 

ten system się zawali. To jest tylko dosypywanie. Pan dyrektor mówiąc na bieżąco jeszcze nie 

powiedział, że ma w tej chwili 108% nadwykonania, a to znaczy, że szpital pracuje dobrze. Ja 
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nie powiem z tego miejsca, że jest super, ekstra, ale do tego dążymy, rozmawiamy z ludźmi, 

załatwiamy te problemy. Dziękuję za to, że wszelka inicjatywa uchwałodawcza, która stawała 

na posiedzeniu rady była ze zrozumieniem. Startowaliśmy nawet z myślami o likwidacji 

czterech oddziałów, ale to pomogło. Oddziały potrafiły tak się przeorganizować, zmotywować 

do pracy, że proszę zauważyć, że nic nie zostało zlikwidowane. Państwo jak weźmiecie te dane 

zobaczycie jeden oddział, na który musi robić parę oddziałów, ale są oddziały, mam tu na myśli 

ginekologię i położnictwo, które trzeba trzymać z przyczyn nawet społecznych. Natomiast rolą 

dyrektora, zarządu jest walczyć o podniesienie wyceny. Jeszcze nie ma ryczałtu, więc nie 

wiadomo jaki on będzie, ale bardzo się cieszę, bo jestem podniesiona poziomem dyskusji, bo 

mówimy w tej chwili o osobach nietrzeźwych. I dziękuję państwu bardzo. 

 

Radna Danuta Barańska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Może żeby już tak 

skończyć problem osób nietrzeźwych, może w przyszłej kadencji uda się kolegom 

z innej strony podejść do tego problemu, mianowicie problem profilaktyki, jak każdy jednostce 

chorobowej. Proszę państwa likwidacja sklepów nocnych może coś w tym względzie pomoże, 

szeroko rozumiana. Jest tyle instytucji, jak koleżanka radna powiedziała pozarządowych, żeby 

może troszeczkę z tej strony edukować bardziej społeczeństwo, że spożycie alkoholu pod 

pandemii znacznie wzrosło, że ludzie nadużywają to my wiemy, bo na 40 wyjazdów u nas 

karetek, to 10-12 osób jest w stanie spożycia alkoholu, czyli może dziś troszeczkę ten problem 

ruszyć z tej strony, żeby ta świadomość w społeczeństwie była taka, że niekoniecznie jak 

wypiłeś to wzywaj tą karetkę. Wiadomo, że jeżeli to nie jest zachorowanie czy stan upojenia 

na ulicy, to wiadomo w domu nie każdy od razu musi wzywać tę kartkę mając stłuczenie głowy. 

Może uświadomić ludzi, że nie każdy, który ma 3 promile musi jechać na ten SOR, bo w domu 

też można spokojnie dojść do siebie. Także problem wielokierunkowy, ale może troszeczkę z 

tej strony go ugryźć, czego życzę kolegom w nowej kadencji. Dziękuję bardzo.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Bień – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. 

Szanowni Państwo. Ja chciałam bardzo serdecznie podziękować panu dyrektorowi za tak 

zwięzłą, logiczną i dużo nas informującą wypowiedź o sprzęcie, o tym co się zadziało. Nie 

pamiętam dokładnie czy pan dyrektor jest dwa lata dyrektorem, czy rok, dwa? 17 miesięcy, 

dziękuję za podpowiedź. Proszę państwa ja wybierając, będąc  w komisji wybierającej pana 

dyrektora, nie myśleliśmy powierzając funkcję, że pan dyrektor dokona takiego cudu, bo w 

największych naszych marzeniach nie było, że będziemy na plus. Jakby było minus milion czy 

dwa to byśmy się bardzo cieszyli,  a mamy 7 milionów zysku. Na pewno zdaniem strony 

opozycji zawsze musi mówić coś, szukać jakiejś tam dziury w całym, ale myślę, że państwo 

wy też powinniście podziękować dyrektorowi za to, co jest dokonane. To nie jest zasługa 

samego pana dyrektora, bo ja w imieniu kolegów lekarzy zostałam zobligowana, żeby 

podziękować panu dyrektorowi za cały szpital, cały personel. Serdecznie dziękuję za to, co się 

dokonało. Praca jest wspólna, praca jest pana dyrektora i wszystkich pracowników. Dlatego 

myślę, że w tym wszystkim co się zadziało mamy wielkie szczęście, że akurat mamy takiego 

dyrektora, który potrafi zmobilizować personel, wszystkich i mądrze myślącego, który potrafił 

znaleźć te pieniądze. Było cztery poradnie, było 4 poradnie chyba w 2018 roku, teraz jest 15. 

Im więcej tym lepiej, ale cudów nie zrobimy, bo naprawdę nie mamy lekarzy. Ten problem 

dotyczy i też pielęgniarek, bo teraz mniej będzie, także naprawdę dziękujmy za to i myślę, że 
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państwo z opozycji też powinni podziękować dyrektorowi, bo tak to jest szukanie dziury w 

całym, a tą poradnię a tamtą. One będą, bo pan dyrektor to mówi. Nie zrobimy tego od razu. Z 

poradnią onkologiczną będzie problem, bo żeby podawać, żeby poradnię onkologiczną mieć, 

to też jest dużo uwarunkowań. Muszą być pomieszczenia. Ale dziękujemy w imieniu całej 

społeczności szpitala i nas radnych dziękujemy za to, co pan dyrektor zrobił. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie 

ktoś z państwa? W takim razie zamykam dyskusję. Zamykam ten punkt i nie wiem 5 punktów 

jest jeszcze takich dotacyjnych czy teraz? Czy teraz przerwa? To te  5 jeszcze dotacyjnych. 

Przechodzę do kolejnego punktu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest podjęcie uchwały  w sprawie 

przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Świętego Stanisława Biskupa i Męczennika  w Ostrowcu Świętokrzyskim na 

przeprowadzenie robót budowlanych polegających na remoncie dachu w zakresie naprawy 

konstrukcji więźby dachowej wraz z wymianą poszycia dachowego na blachę miedzianą, 

wymianą rynien i rur spustowych oraz obróbek blacharskich kościoła parafialnego pod 

wezwaniem Świętego Stanisława Biskupa i Męczennika w Ostrowcu Świętokrzyskim - etap 3, 

realizacja w 2024 roku. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Budżetu i 

Finansów oraz Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska. Proszę 

przewodniczących Komisji Budżetu i Finansów radnego Dariusza Wierzbińskiego oraz 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Powiatu radnego Roberta Rogalę o przedstawienie 

stanowiska dotyczącego projektów uchwał z punktu 9, 10, 11, 12 i 13 dzisiejszego porządku 

obrad. Pierwsza komisja budżetu bardzo proszę. 

 

Radny Dariusz Wierzbiński Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja 

budżetu pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienione punkty. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Robert Rogala Przewodniczący Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury  

i Ochrony Środowiska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Komisja Rozwoju Powiatu, 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska w dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowała punkty 9, 

10, 11, 12 i 13 dotyczące renowacji zabytków na terenie Powiatu Ostrowieckiego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 10. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  w sprawie 

przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Świętego Michała Archanioła w Ostrowcu Świętokrzyskim na przeprowadzenie 

robót budowlanych polegających na renowacji kamiennego cokołu kościoła pod wezwaniem 

Świętego Michała Archanioła  w Ostrowcu Świętokrzyskim strona południowa i północna – 

etap drugi, realizacja  w 2024 roku. Stanowiska komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie projektu 

uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy 

do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Najświętszego Serca Jezusowego w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na montaż urządzeń sygnalizacji pożaru kościoła i dzwonnicy zespołu 

kościelnego kościoła parafialnego pod wezwaniem Najświętszego Serca Jezusowego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim - etap pierwszy, realizacja w 2024 roku. Stanowiska komisji już 

poznaliśmy. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie 

widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten 

punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały |w sprawie 

przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Świętego Mikołaja Biskupa w Szewnie na przeprowadzenie prac konserwatorskich 

ambony w kościele parafialnym pod wezwaniem Świętego Mikołaja Biskupa w Szewnie - 

realizacja w 2024 roku. Stanowiska komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie projektu uchwały 

ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę 

podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto 

wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. Pani wiceprzewodnicząca chciała zabrać głos.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Sobieraj – Wysoka Rado. Ja w imieniu własnym, 

parafian parafii Szewna, księdza proboszcza bardzo dziękuję za podjęcie tej uchwały. Jest to 

już kolejna uchwała dotacyjna przyznająca pieniądze na renowację, na podtrzymanie tak 

wspaniałego zabytku jakim jest kościół w Szewnie. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego. 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie przyznania dotacji z budżetu Powiatu Ostrowieckiego dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Władysława w Kunowie na budowę instalacji 

odgromowej zewnętrznej budynku kościoła parafialnego pod wezwaniem Świętego 

Władysława w Kunowie wraz z przykościelną dzwonnicą - realizacja w 2024 roku. Stanowisko 

komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać 

głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest 

za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto 

jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę 

podnieść rękę wcisnąć przycisk. Stwierdzam że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Zamykam ten punkt i ogłaszam 15 minut przerwy. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni Państwo wznawiam obrady 

sesji po przerwie. Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Ostrowieckiego na 2024 rok. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów i bardzo proszę przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów radnego 

Dariusza Wierzbińskiego o przedstawienie stanowiska dotyczącego projektu uchwał z punktu 

14, 15, 16, 17 i 19 dzisiejszego porządku obrad. Panie Przewodniczący.  

 

Radny Dariusz Wierzbiński Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Wysoka Rado. 

Komisja budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała punkt 14, 15, 16, 17 i 19. Dziękuję. 

Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Czy w sprawie projektu uchwały ktoś 

z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto to jest przeciw proszę podnieść 

rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ostrowieckiego na lata 

2024-2033. Stanowisko komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę 

podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przyciski i kto 
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wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty oraz 

nie dochodzenia małych kwotowo należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających powiatowi ostrowieckiemu i jego jednostkom organizacyjnym a także 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów. Stanowisko komisji już poznaliśmy. Czy w sprawie projektu 

uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę w związku z tym przystępujemy 

do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć 

przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego.  

 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr 51/328/2018 Rady Powiatu Ostrowieckiego z dnia 26 

lutego 2018 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczenia dotacji z budżetu Powiatu 

Ostrowieckiego dla niepublicznych szkół posiadających uprawnienia szkoły publicznej i 

niepublicznych placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i 

wykorzystania. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

stanowisko już poznaliśmy, ale potrzebna jest również opinia Komisji Oświaty i Kultury i 

bardzo proszę przewodniczącego radnego Dariusza Czupińskiego o przedstawienie stanowiska 

dotyczącego projektu uchwał z punktu 17 i 19.  

 

Radny Dariusz Czupryński Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Panie 

Przewodniczący. Szanowni Państwo. Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w punkcie 17 jak również w punkcie 19 dzisiejszego posiedzenia. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały, ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przyciski i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego w Powiecie Ostrowieckim za rok 2023. Projekt uchwały był opiniowany przez 
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Komisję Polityki Społecznej Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego i bardzo proszę 

przewodniczącą komisji panią radną Danutę Barańską o przedstawienie opinii komisji w 

sprawie projektów uchwał, tu już polecimy blokiem 18, 19, 20 oraz sprawozdań z punktów 24, 

25, 26, 27, 28, 29 i 30 dzisiejszego porządku obrad. 

 

Radna Danuta Barańska Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowotnej i 

Bezpieczeństwa Publicznego – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Komisja Polityki 

Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego wyżej wymienione projekty uchwał 

przyjęła jednogłośnie. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały, proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Coś się dzieje tak? Udało się. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady Powiatu 

Ostrowieckiego za 2023 rok. Projekt uchwały był przedmiotem obrad wszystkich komisji 

stałych Rady Powiatu Ostrowieckiego. Opinie trzech zostały już państwu radnym 

przedstawione. Proszę przewodniczącego Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska radnego Roberta Rogalę o przedstawienie stanowiska komisji dotyczącego tego 

projektu uchwały.  

 

Radny Robert Rogala Przewodniczący Komisji Rozwoju Powiatu, Infrastruktury  

i Ochrony Środowiska – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Komisja Rozwoju Powiatu, 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska w dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta, ale nie jednogłośnie 20 radnych 

głosowało za przy 1 głosie wstrzymującym się. Zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego.  

 

Ad. 20. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Ostrowieckiego za 2023 rok. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 
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Rewizyjnej rady powiatu i bardzo proszę przewodniczącego komisji radnego Piotra Maja o 

przedstawienie stanowiska dotyczącego tego projektu uchwały.  

 

Radny Piotr Maj Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Panie Przewodniczący. Pani 

Starosto. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Komisja Rewizyjna w dniu wczorajszym 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z punktu 20. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 21. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu Ostrowieckiego w 2023 roku. Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i bardzo proszę przewodniczącego komisji radnego Andrzeja Brodę 

o przedstawienie stanowiska komisji dotyczącego tego projektu uchwały. 

 

Radny Andrzej Broda Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Panie 

Przewodniczący. Wysoka Rado. W dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji komisja 

pozytywnie jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt tego sprawozdania i tą uchwałę, 

która w tej chwili jest procedowana. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos? Nie widzę.  

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw 

proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się od głosu proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. 

Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 22. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach treningowych. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Polityki 

Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego, opinia komisji w sprawie projektu 

została już państwu radnym przedstawiona. Czy w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa 

radnych chce zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto z 

państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się 
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od głosu proszę podnieść rękę, wcisnąć przycisk. Ewidentnie wskazano na Powiat, musi zostać. 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Zamykam ten punkt. Przechodzę do 

kolejnego.  

 

Ad. 23. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do podjęcia uchwały  

w sprawie umorzenia postępowania skargowego dotyczącego działań dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu Świętokrzyskim. Informuję, że w dniu 11 stycznia 

2024 roku do Starostwa Powiatowego w Ostrowcu Świętokrzyskim wpłynęło pismo z prośbą 

o wycofanie skargi wraz z oświadczeniem, które teraz odczytam: "Ja niżej podpisana 

oświadczam, że pismo z dnia 12 listopada 2023 roku dotyczące Joanny Pikus dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Ostrowcu Świętokrzyskim zawiera niezgodne z 

prawdą i bezpodstawne oskarżenie i informacje. Pismo to napisałam pod wpływem emocji i 

braku finansów, za co przepraszam. Proszę o wycofanie przedmiotowego pisma z dnia 12 

listopada 2023 roku oraz odczytanie mojego oświadczenia zawartego w niniejszym piśmie na 

najbliższej sesji Rady Powiatu Ostrowieckiego. Pismo podpisała osoba skarżąca. Projekt 

uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i bardzo proszę 

przewodniczącego pana radnego Andrzeja Brodę o przedstawienie stanowiska komisji 

dotyczącego tego projektu uchwały. 

 

Radny Andrzej Broda Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Panie 

Przewodniczący. Wysoka Rado. Komisja procedowała tą skargę w swoim postępowaniu i 

praktycznie tak, jak jest uzasadnieniu tej uchwały została ta skarga rozpatrzona, przy czym 

wobec wpłynięcia tego pisma, które Pan Przewodniczący tutaj odczytał jest to ujemna 

przesłanka mówiąca jednoznacznie o takim a nie innym postępowaniu komisji. W takiej 

sytuacji mogliśmy tylko podjąć uchwałę o umorzeniu tego postępowania. W związku z tym 

podjęto uchwałę, której treść państwo macie przed sobą i wczoraj komisja pozytywnie 

zaopiniowała taką uchwałę. Dziękuję pięknie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję bardzo. Czy  

w sprawie projektu uchwały ktoś z państwa radnych chce zabrać głos?  

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Faktycznie komisja skarg i 

wniosków wieloaspektowo rozpatrywała tą skargę, też badając różne płaszczyzny, które 

występowały tutaj w tej skardze. Chodziło o płaszczyzny dofinansowań i tak dalej, ale ja 

chciałem jeszcze uzupełnić, bo ja rozumiem, że skarżąca wycofała tą skargę, ale również 

wiemy, że skarżąca dostała to świadczenie, o które wnosiła i o które była cała ta skarga, z tego 

co my dostaliśmy w dokumentach i całe szczęście, że Pan Przewodniczący to odczytał, bo ja 

nie chciałbym, żebyśmy odnieśli jako mieszkańcy Ostrowca, jako radni takie wrażenie, że 

trzeba napisać skargę, żeby dostać świadczenie. Niestety ta kolejność tak tutaj wyglądała. 

Natomiast wyjaśniono dlaczego tak to jest. Natomiast oświadczenie wyjaśnia też inne słowa, 

które były w tej skardze użyte. Natomiast ta osoba to świadczenie dostała i wycofała skargę. 
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Radny Andrzej Broda – Panie Przewodniczący. Szanowni państwo. Szanowna Rado. Tutaj 

pan radny bardzo słusznie zauważył, że to są takie dwa aspekty tego naszego postępowania, 

które dotyczyło samego procedowania w sprawie uzyskania tej pomocy finansowej i to 

rzeczywiście zostało zrealizowane, natomiast wchodziły w grę inne rzeczy takie, które mogły 

podlegać naszemu tutaj rozpatrywaniu i to właśnie dotyczyło, ta tematyka została opisana w 

tym piśmie, które pani skierowała do rady i właśnie tak to się stało jak sobie to omówili. Myślę, 

że tak to wygląda prawidłowo a ponadto też musimy zwrócić uwagę na to, że ten aspekt prawny, 

czyli tego samego postępowania w tym momencie kiedy mamy takie wycofanie skargi zgodnie 

z procedurą postępowań zamyka to jednoznacznie jakąkolwiek dyskusję z naszej strony i po 

prostu możliwości wykonywania dodatkowych czynności. Dziękuję pięknie.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Uważam, że za dużo 

dyskutujemy, bo pan radny Duda, żeby nie wybrzmiało, a właśnie wybrzmiało, więc chcę jedną 

rzecz oświadczyć. Żadne skargi by nie pomogły, gdyby nie zostały zwiększone środki na 

PFRON na 2024 rok i osoby, którym zabrakło w tamtym roku wszyscy pootrzymywali. Czy w 

tym roku te środki będą wystarczające? To się okaże. W 2022 roku też niektórzy nie otrzymali, 

czy w 2021. To wszystko zależy od wysokości środków. Środki były i obojętnie kto by pisał i 

co by pisał, gdyby nie było, te osoby by nie dostały, bo tutaj powiat nie zwiększa tych środków. 

One są z PFRON-u albo ich nie ma, więc faktycznie niech to nie wybrzmiewa i proponuję 

zakończyć dyskusję, tym bardziej, że skarżąca wszystko wycofała.  

 

Joanna Pikus Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Państwo. Bardzo dziękuję 

za umożliwienie mi udzielenia odpowiedzi, ewentualnie swoich refleksji na temat skargi. 

Szanowni państwo, skarżąca, będę się podpierała tutaj danymi, które są mi niezbędne, żebyście 

państwo mieli świadomość tego, czego dotyczyła ta skarga i w jaki sposób była też 

procedowana częściowo przez komisję skarg i wniosków. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Pani dyrektor zakończmy już.  

 

Joanna Pikus Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – To znaczy dla mnie Pani Starosto jest ważna tylko jedna informacja, 

ponieważ tutaj pytanie, to znaczy pytanie, sugestia pana radnego była taka, że czy to nie 

jest spowodowane tym że skarżąca wycofała, więc ja drodzy państwo chciałam potwierdzić to 

Rada Powiatu 17 listopada przedłożyła środki z innych zadań niezrealizowanych i skarżąca 

mogła uzyskać dofinansowanie do wniosku. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni państwo przechodzimy do 

głosowania. Jeszcze ad vocem? 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Rada Powiatu przesunęła 

środki, nie PFRON dał. No powiedziała to przed chwilą pani dyrektor. No jesteśmy na tej sali. 

Natomiast w związku z tym, że skarga została wycofana, Panie Przewodniczący, ja też jestem 

za tym, żeby to zakończyć dyskusję. Dziękuję.  
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Starosta Marzena Dębniak – Ja podtrzymuję słowo PFRON dał większe ilości, natomiast tam, 

gdzie są one nie wykorzystywane to oczywiście z punktu formalnego przesuwa Rada Powiatu. 

Naprawdę skończmy dyskusję, tym bardziej, że skarżącą skargę wycofała. Ja po prostu nie 

rozumiem o czym mowa. Państwo oczywiście, jako radni przesuwali środki, a środków 

pefronowskich chyba było 5 uchwał, gdzie te środki były przesuwane i one nie były przesuwane 

ze względu na skargę. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Głosujemy tak jest. Kto  

z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanego projektu uchwały proszę podnieść rękę, 

wcisnąć przycisk. Kto jest przeciw proszę podnieść rękę wcisnąć przycisk i kto wstrzymał się 

od głosu proszę podnieść rękę wcisnąć przycisk. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 20 

głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego, 

do realizacji kolejnego.  

 

Ad. 24. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania za 

2023 rok z realizacji Powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 

2021-2026. Sprawozdanie zostało udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w 

module dokumenty. Sprawozdanie było oczywiście przedmiotem posiedzenia komisji Polityki 

Społecznej, Zdrowotnej i Bezpieczeństwa Publicznego. Opinia komisji została państwu radnym 

przedstawiona. Czy co do treści sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie widzę. W związku z 

tym zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

 

Ad. 25. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania dotyczącego 

efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 2023 rok. Również sprawozdanie 

zostało udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Stanowisko 

komisji już poznaliśmy. Czy co do treści sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie widzę. 

Zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 26. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania  

z realizacji powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w powiecie ostrowieckim na lata 

2021-2023 za 2023 rok. Również sprawozdanie zostało udostępnione dla państwa w systemie 

posiedzenia.pl w module dokumenty. Stanowisko komisji poznaliśmy. Czy co do treści 

sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie widzę. Zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego. 

 

Ad. 27. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania  

z realizacji powiatowej strategii rozwoju problemów społecznych powiatu ostrowieckiego na 

lata 2021-2025 za 2023 rok. Również sprawozdanie zostało udostępnione dla państwa w 

systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Stanowisko komisji już poznaliśmy. Czy co do 
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treści sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. 

Przechodzę do realizacji kolejnego.  

 

Ad. 28. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania  

z realizacji powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie w powiecie ostrowieckim na lata 2021- 2026 za rok 2023 

dzieci zagrożonych przemocą w rodzinie na terenie powiatu ostrowieckiego na lata 2022-2027 

za 2023 rok.  Sprawozdanie zostało udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w 

module dokumenty. Stanowisko komisji już poznaliśmy. Czy są jakieś pytania lub uwagi co do 

treści sprawozdania? Nie widzę. W związku z tym przechodzę do kolejnego. 

 

Ad. 29. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania  

z Programu Profilaktycznego w Zakresie Promowania i Wdrażania Prawidłowych Metod 

Wychowawczych w Stosunku Do Dzieci Zagrożonych Przemocą w Rodzinie na Terenie 

Powiatu Ostrowieckiego na lata 2022 – 2027” za 2023 rok. Sprawozdanie również zostało 

udostępnione dla państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Stanowisko komisji 

już poznaliśmy. Czy są jakieś pytania lub uwagi co do treści sprawozdania? Nie widzę. W 

związku z tym przechodzę do kolejnego. 

 

Ad. 30. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest do sprawozdania  

z powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy za 

2023 rok. Sprawozdanie również zostało udostępnione dla państwa w systemie 

posiedzenia.pl w module dokumenty. Stanowisko komisji poznaliśmy. Czy co do treści 

sprawozdania są pytania lub uwagi? Nie widzę. Zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego.  

 

Ad. 31. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest sprawozdanie z prac zarządu 

powiatu ostrowieckiego nr 01/2024/VI Sprawozdanie również zostało udostępnione dla 

państwa w systemie posiedzenia.pl w module dokumenty. Czy co do treści sprawozdania są 

pytania lub uwagi? Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do realizacji 

kolejnego.  

 

Ad. 32. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest informacja Przewodniczącego 

Rady Powiatu Ostrowieckiego o złożonych interpelacjach  i zapytaniach. Do przewodniczącego 

rady w okresie między sesjami to jest od 29 grudnia 2023 roku do 24 kwietnia 2024 roku 

wpłynęło 59 wniosków interpelacji  i zapytań na piśmie od radnych. Radny Zbigniew Duda 1 

zapytanie. Radny Jarosław Piotr Kopański 6 interpelacji, wniosków i zapytań. Radna Emilia 

Łupina 8 interpelacji  i wniosków. Radny Paweł Walesic 33 wnioski, interpelacje i zapytania. 

Radny Robert Rogala 7 wniosków i interpelacji. Radny Mariusz Pasternak 1 wniosek. Radny 
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Andrzej Broda 2 wnioski i dzisiaj radny Dariusz Wierzbiński 1 wniosek, bo z tego co pamiętam 

to akurat to było. Zamykam ten punkt i przechodzę do realizacji kolejnego.  

 

Ad. 33. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest sprawy różne. I chwilę oddechu 

dla mnie a pani przewodnicząca tu przeczyta. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Małgorzata Bień – W dniu 16 stycznia 2024 roku wpłynęło 

pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach zawierające dwie uchwały, to jest uchwała 

nr 10/2024 VII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 

stycznia 2024 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w 

uchwale budżetowej powiatu ostrowieckiego na 2024 rok. Uchwała nr 11/2024 VII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 16 stycznia 2024 roku w 

sprawie opinii  o prawidłowości planowanej kwoty długu powiatu ostrowieckiego. Informacje 

te znajdują się do wglądu w biurze rady. W dniu 26 stycznia 2024 roku wpłynęło pismo Starosty 

Ostrowieckiego zawierające sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

roku 2023 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez powiat ostrowiecki. Informacja ta znajduje się do wglądu w 

biurze rady. Zgodnie z artykułem 267 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

Ostrowieckiego w ustawowym terminie to jest do 31 marca 2024 roku przedstawił Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej oraz organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu powiatu ostrowieckiego, informację o stanie mienia 

jednostki samorządu terytorialnego oraz przebiegu wykonania planu finansowego zespołu 

opieki zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za 2023 rok. W dniu 16 kwietnia 2024 

roku do biura rady wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dotycząca 

pozytywnej opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu ostrowieckiego za 2023 rok 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. Informuję również, że zespół 

kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Ostrowieckiego przeprowadził kontrolę w 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ostrowcu Świętokrzyskim. Do protokołu 

kontroli nie wniesiono zaleceń pokontrolnych. Protokół z tej kontroli znajduje się do wglądu w 

biurze rady. Przypominam że 30 kwietnia upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych za 

rok 2023. Oświadczenia majątkowe należy składać w dwóch egzemplarzach wraz  

z deklaracją PIT. Informuję, że w dniu 21 lutego 2024 roku do biura rady wpłynęło pismo 

przewodniczącego Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Zbigniewa Dudy o wykreślenie z 

członków klubu radnego Janusza Gołdyna. Natomiast w dniu 22 lutego 2024 roku wpłynęło 

pismo radnego Janusza Gołdyna o rezygnacji z członkostwa w Klubie Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Czy w tym punkcie ktoś  

z państwa radnych chce zabrać głos? 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Z informacji, które ja 

posiadam PCPR kontrolowała Najwyższa Izba Kontroli. Ja zwracam się tutaj do pani dyrektor 

PCPR-u o dostarczenie mi informacji na temat uchybień, wniosków, zaleceń NIK-u, jeżeli 
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takowe były i wystąpienia pokontrolnego Najwyższej Izby Kontroli na piśmie, bo myślę że 

omawianie tego na dzisiejszej sesji nie jest potrzebne, a ja w następnej kadencji jestem, więc 

będziemy mogli to omawiać na następnej sesji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Dziękuję. Pani Starosta decyduje tak. 

To kończymy na tym, że to będzie przygotowane na piśmie tak. Czy w tym punkcie ktoś z 

państwa jeszcze? 

 

Radny Paweł Walesic – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Koleżanki 

i Koledzy. Ja pozwolę sobie, ponieważ dzisiejsze moje spotkanie, wspólne nasze spotkanie jest 

moim ostatnim spotkaniem w tej radzie chciałbym podziękować wszystkim państwu za 

współpracę, za merytoryczne dyskusje, za wiele różnego rodzaju sporów również toczonych w 

przeróżnych sprawach, ale wszystko to czyniliśmy i w takim przekonaniu również swoją pracę 

traktowałem w radzie i traktuję, w takim celu aby działać na rzecz naszych mieszkańców i to 

mi zawsze przyświecało i myślę, że każdy z nas jak najlepiej potrafił i mógł, starał się tego typu 

działania realizować i wspierać. To była nasza praca, nasza misja. Pragnę również podziękować 

bardzo serdecznie wszystkim pracownikom Starostwa Powiatowego. Wiem, że państwo 

mieliście trochę pracy również ze mną, ponieważ zdaję sobie sprawę, że ilość 

materiałów, które trzeba było również przygotować, zabierała również i czas, ale były one 

przygotowane przeważnie w sposób bardzo profesjonalny. Za to, za każdą pomoc, za każdą 

życzliwość i dobre słowo bardzo serdecznie państwu również dziękuję. Mam nadzieję, że nie 

żegnam się, że tak powiem z państwem zupełnie, bo będę pracował mam nadzieję z dużym 

zapałem i tak bym sobie tego żył w radzie miasta a tematy pewnie będą również i pokrewne i 

pewnie nie raz będziemy jeszcze być może wspólnie podejmować jakieś inicjatywy, ale z tego 

miejsca, w tym punkcie chciałbym serdecznie państwu za tą współpracę podziękować. I 

dziękuję - czynię to w tej chwili. I drugą sprawę, którą chciałbym poruszyć jeszcze w sprawach 

różnych to kwestia, oczywiście kwestia sprawy, którą podnosili mieszkańcy, sprawy tak 

zwanego starodroża i kończącej się jakby już inwestycji tego jednego odcinka, który został 

wykonany. Otóż drodzy państwo w przestrzeni publicznej pojawiły się takie informacje ze 

strony tutaj pana naczelnika Mroczka, który na antenie radiowej wypowiadał się na ten temat 

mówiąc, że właściwie nie ma już możliwości realizacji jakiejś korekty na tym odcinku drogi. 

My wspominaliśmy tutaj z kolegą Marcinem Jabłońskim parę miesięcy wstecz 

i apelowaliśmy o to, aby jednak pochylić się nad tym tematem i przychylić się również do 

prośby mieszkańców, aby zaniżyć tak zwane wzniesienie, które tam na tym odcinku występuje, 

między Kolonią Robotniczą a ulicą Sienkiewicza, właśnie na starodrożu. Niestety tak się nie 

stało i pojawiła się ta informacja na antenie radiowej, że nikt w ogóle tego tematu nie podnosił. 

Ja bym prosił, żebyśmy byli precyzyjni w takim informowaniu opinii publicznej, bo jest to 

nieprawda, ponieważ tak jak powiedziałem, my kilka miesięcy temu z kolegą, tutaj na tej sali 

ten temat podnosiliśmy. Ja bym apelował, żeby jednak zastanowić się w kolejnym etapie 

realizacji tej inwestycji nad być może jednak skorygowaniem tego miejsca. Ma to swoje 

uzasadnienie, już nie chcę jakby przytaczać, mam przygotowane wyliczenia również dotyczące 

szczegółów kosztów jakby tej pracy. Poprosiłem tutaj kolegów inżynierów, którzy się zajmują 

takimi sprawami, aby pokazali jak ta kwestia by wyglądała. Nie jest to tylko tak na marginesie 

powiem duży koszt. Przekażę Pani Staroście. Nie jest to aż tak duży koszt w skali inwestycji, 
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jaką realizujemy a na pewno byłoby to o wiele bezpieczniejsze rozwiązanie i takie już 

docelowe, jeżeli robimy tego typu inwestycje. Także bardzo proszę o przeanalizowanie i proszę 

również o precyzyjne informowanie, jeżeli się wypowiadamy i mówimy o takich rzeczach. Raz 

jeszcze państwu dziękuję. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Od razu się ustosunkuję do pana wypowiedzi. Otóż proszę 

państwa parę miesięcy temu, to było przynajmniej rok za późno. Państwo doskonale 

wiedzieliście, to był projekt o co się ubiegamy, że całe starodoże to jest rząd ponad 30 

milionów, więc zostało to podzielone. Mogliśmy otrzymywać środki jedynie w wysokości 

około 10 milionów. Ja się specjalnie zapytałam jakie ma pan wyliczenie, bo w przestrzeni 

publicznej ktoś mówi 500 tysięcy. To jest parę milionów. Proszę państwa w tej górce to idzie 

całe uzbrojenie. Jak państwo pojedziecie, to już teraz zobaczycie umocnienie skarpy, na której 

stoi dom, niedaleko następny. Zdjęcie tej górki no to już wręcz warowne wyjdzie. Więc to 

kosztuje łącznie z przeniesieniem całego uzbrojenia. Po pierwsze trzeba mieć na to środki, po 

drugie przez lata nikomu nic nie przeszkadzało. Pan naczelnik Mroczek powiedział, jak 

zostanie załatwiona kwestia bezpieczeństwa, mówię o tym czerwonym, nie wiem jak się to 

fachowo nazywa, że wymusza to zwolnienie. Można różne opcje brać pod uwagę, może być 

zakaz skrętu w lewo, akurat jadąc na Kolonię Robotniczą jest kilka dróg z kilku stron. Nie 

myślę o tym tak szeroko. Jeszcze raz powiem o rok za późno, ale ja nie wiem czy wówczas by 

były pieniądze na tą pierwszą nitkę. Mówienie zniwelować, przecież tam już jest wszystko 

zrobione do Kolonii Robotniczej. W tej chwili wykonawca już praktycznie przygotowuje plan 

na pierwszą nitkę. Natomiast to, co pan naczelnik przedstawił w radio, to zapewni 

bezpieczeństwo, bo po tym czerwonym nie da się jechać szybko. 

 

Radny Paweł Walesic – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Muszę się odnieść jakby do 

tego, ja się zgadzam, że taka inwestycja musi być z wyprzedzeniem realizowana  

i przygotowywana, ale drodzy państwo to na naszych służbach spoczywa obowiązek, żeby 

przeanalizować każdą możliwą, każdy możliwy wariant rozwiązania, które będzie jak 

najbardziej korzystne. Jeżeli nawet takie rozwiązanie w pewnym momencie okazuje 

się i jest słuszna jakby uwaga ze strony mieszkańców, bo to dla nich przede wszystkim robimy 

i dla użytkowników tej drogi i jest to sprawa, która budzi kontrowersje i pod kątem 

bezpieczeństwa ruchu drogowego daje jakieś rozwiązanie, które jest lepszym rozwiązaniem, 

daje lepszą widoczność w tym miejscu, to na każdym etapie należy to rozważyć i należy 

ewentualnie gdzieś wdrożyć. Natomiast co do tej wypowiedzi, to będę precyzyjny, chodziło nie 

o to, że na antenie padła informacja o tym, że to już jest rozwiązanie, które jest docelowo 

realizowane, tylko padła nieprawdziwa informacja, że nikt nie zabierał głosu w tej sprawie i 

nie mówił o tym. Tam nie było takiej informacji ja mogę zacytować dokładną wypowiedź.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Ja poproszę naczelnika Mroczka, jeżeli to jest taką kontrowersją, 

ale chcę też zwrócić uwagę proszę państwa na jedno, idąc tym tropem, dlaczego jest takie 

skrzyżowanie Żeromskiego z Zagłoby? Bo doszło do wypadku śmiertelnego i dopiero powstały 

światła. Jakoś niewiele osób protestowało. Idąc tym sposobem trochę górek w tym mieście 

mamy, trochę górek mamy i możemy powiedzieć o kwestii bezpieczeństwa. Więc uważam, że 
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wprowadzone rozwiązania nie tyle i są tańsze, ale dają naprawdę duże bezpieczeństwo. Pana 

naczelnika Mroczka proszę.  

 

Tomasz Mroczek Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Ochrony Środowiska – Panie 

Przewodniczący. Szanowni Państwo. Jeśli można, to ja bym się jeszcze trochę cofnął wstecz, 

ponieważ ta droga, o której mówimy była projektowana dwukrotnie. Pierwszy projekt na tą 

drogę był przygotowywany, przygotowywany tu podkreślam to słowo w latach 2016/2017.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Bardzo się cieszę z tej informacji, której specjalnie nie 

mówiliśmy, jak był przygotowany.  

 

Tomasz Mroczek Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Ochrony Środowiska – Ten projekt 

był przygotowywany w tych latach, natomiast zakończył się rozwiązaniem umowy z autorem 

dokumentacji projektowej. Powiat z tego tytułu poniósł koszty, z tego co pamiętam około 75 

tysięcy złotych. Dokumentacja, która została wykonana nie miała żadnej przydatności pod 

względem wykonawczym, nie uzyskano wtedy pozwolenia na budowę, nie uzyskano decyzji, 

tak zwanej ZRID, nawet nie dokonano zgłoszenia zamiaru wykonania robót budowlanych. 

Kosztorys inwestorski, który był wykonany w tamtych latach, to były lata 2016, był na około 

24 miliony, to była inwestycja przewymiarowana, przeszacowana, która nie miałaby 

możliwości realizacji, ponieważ przeliczając to na koszty w latach, w których my tą inwestycję 

realizujemy, to by było około 40 może 50 milionów złotych. I jeszcze dodam, że w 

dokumentacji, która była przygotowana w tamtym czasie w projekcie wykonawczym również 

ten zakres nie był brany pod uwagę, czyli niweleta na tym odcinku nie była zmieniona. 

Projektant, który realizował projekt na nasze zlecenie przewidział w tym miejscu inne 

rozwiązania, które zapewnią bezpieczeństwo, natomiast przypomnę też, że my 

dysponowaliśmy odpowiednią kwotą. W ramach Polskiego Ładu złożyliśmy wniosek na 

maksymalną kwotę dofinansowania i na etapie przetargu ta kwota była przekroczona o 3,5 

miliona z tego co pamiętam, więc dokładanie kolejnych zadań, oczywiście to można zrobić, ja 

absolutnie tutaj nie kwestionuję tego, co mówi pan radny, tylko trzeba brać pod uwagę koszty 

i możliwości realizacyjne. Natomiast te wszystkie rozwiązania, które zostały wprowadzone 

przez projektanta, który w ciągu trzech miesięcy, trzech miesięcy wykonał dokumentację 

projektową, bo taki był wymóg programu nie przewidywała takiego rozwiązania, niweleta w 

tym miejscu jest bez zmian, droga jest podzielona w ramach, jest realizowana w ramach 

różnych trybów związanych z prawem budowlanym, część w ramach remontu, część w ramach 

przebudowy. Akurat jezdnia w tym miejscu jest remontowa, jest realizowana w ramach 

remontu i wszystkie te aspekty spowodowały, że to zadanie w takim zakresie jest realizowane 

zgodnie z dokumentacją projektową, zgodnie z oświadczeniem projektanta, że dokumentacja 

jest przygotowana zgodnie z warunkami technicznymi i zgodnie z przepisami polskiego prawa.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Nie chciałam przywoływać lat poprzednich sądząc, że to już jest 

nasza ostatnia sesja, ale to wyszło kolejne 70 tysięcy w błoto. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Dariusz Czupryński – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Szanowni Państwo. 

Myślę, że tutaj sprawę, którą chcę poruszyć też będzie adresatem pan naczelnik Mroczek. 
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Chodzi o sterowanie świateł na skrzyżowaniach Waryńskiego - Sienkiewicza – Żeromskiego i 

Sienkiewicza - Mickiewicza. W tej chwili całkowicie zmieniła się organizacja ruchu w związku 

z remontami i długość świateł, które się zapalają no mają wiele do życzenia. Sienkiewicza w 

stronę szpitala przejeżdża jeden samochód na zielonym w godzinach szczytu, w nocy się stoi 

po kilkanaście sekund, jak nie ponad pół minuty. Bardzo długo pali się światło zielone od 

Piasek w stronę Rynku, a tam nie ma żadnego ruchu. Mickiewicza i Sienkiewicza to samo. 

Trzeba po prostu przesterować, zmienić długość tych świateł, szczególnie przy lewoskrętach, 

gdzie jest w tej chwili bardzo duże natężenie ruchu i mieszkańcy o to proszą, bo po prostu robią 

się niestety korki i trzeba to niestety wziąć na klatę i to zmienić. 

 

Radny Zbigniew Duda – Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przy każdej inwestycji 

najważniejsze są koszty, żeby te inwestycje zrobić, najpierw trzeba mieć środki i stąd moje 

pytanie. Czy inwestycje, czy remonty na to są potrzebne środki. Pani Starosto. Czy już 

jakiekolwiek pieniądze od nowego rządu trafiły do powiatu? Czy mają trafić  

i kiedy pani się spodziewa, że trafią? Bo ja pamiętam, że tych oczekiwań było bardzo dużo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Zaczynamy sobie docinać i to jest 

punkt sprawy różne.  

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Proponuję skończyć, bo 

za dużo będę musiała powiedzieć, więc rozstańmy się jak się to mówi z Bogiem i tak się 

spotkamy za dwa tygodnie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni państwo, w tym punkcie? 

Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzę do kolejnego.  

 

Ad. 34. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – To jest uroczyste zakończenie kadencji 

2018/2024. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Panie Przewodniczący. Państwo Radni. Pięć i pół roku zleciało 

nie wiadomo kiedy. Pięć i pół roku bardzo ciężkich. Byliśmy świadkami wielu rzeczy, o 

których nawet nam się nie śniło, mam tutaj na myśli COVID, wojna na Ukrainie, potężna 

inflacja, ale proszę państwa jedna dobra rzecz, udało nam się, nie mieliśmy jakichś proszę 

zauważyć dramatycznych sytuacji i za to serdecznie chcę państwu podziękować. Byliście 

państwo świadkiem wielu utarczek na posiedzeniach rady, nawet przed chwilą, ale ja 

mniemam, że one mają służyć dobru. Dobru mieszkańców powiatu ostrowieckiego i tak sądzę, 

że zostały odebrane patrząc po wynikach wyborów. Serdecznie państwu dziękuję za 

zaangażowanie, za uczestniczenie w pracach rady i ja sądzę, że będzie coraz lepiej. Nie 

chciałam mówić o przyszłości, bo znowu byśmy poszli w polemikę, więc dziękuję. Udało nam 

się proszę państwa, zostawiamy szpital uporządkowany, na plusie, powiat uporządkowany, 

łącznie z instytucjami, ale to również było dzięki państwu, dzięki państwa przychylności. Wiele 

tych uchwał podejmowanych na tej sali było podejmowanych jednogłośnie. My wszyscy 

jesteśmy w zasadzie długoletnimi samorządowcami, więc mogę powiedzieć chyba w imieniu 
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wszystkich państwa czujemy ten samorząd i jeszcze raz czujemy i chcemy pracować na jego 

rzecz. Jeszcze raz dziękuję i oddaję głos Przewodniczącemu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni państwo ja również chciałem 

bardzo serdecznie podziękować wam wszystkim za te pięć i pół roku wspólnej pracy na rzecz 

powiatu ostrowieckiego, ale przede wszystkim na rzecz naszych mieszkańców. To najdłuższa 

kadencja historyczna w zasadzie, w historii powiatu bo trwała pięć i pół roku. Przez ten okres 

czasu zdarzyło się naprawdę bardzo wiele, bo tak jak Pani Starosta tutaj już zaznaczyła 

wybuchła pandemia COVID, wybuchła również wojna w Ukrainie, ale nie możemy zapomnieć 

o tym, że były też osoby, które tu zasiadały na tej sali, a wśród nas już dzisiaj ich nie ma. 

Chciałbym, żebyśmy wszyscy chwilą cieszy uczcili pamięć naszego kolegi Roberta Minkiny. 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo. Tutaj troszkę statystyki, może pozwolę sobie tak 

naprawdę krótko, ale przeczytać ile razy spotykaliśmy się. Spotykaliśmy się szanowni państwo 

84 razy, dzisiejsza sesja jest 84. Rada Powiatu w kadencji 2018/2024 podjęła 522 uchwały,  

z czego najwięcej w 2019 roku, bo aż 131. Podjęte uchwały przez Radę Powiatu to były 

uchwały w głównej mierze dotyczące spraw finansowych i budżetowych, bo ich było aż blisko 

200. To sprawozdanie jest dosyć obszerne, natomiast ja pozwolę sobie jeszcze tylko takich 

kilka informacji - komisje Rady Powiatu Ostrowieckiego w kadencji 2018 – 2024 obradowały 

305 posiedzeń. Najwięcej komisja budżetu i finansów, bo aż 85. Panie przewodniczący tu 

chylimy czoła. W kadencji 2018-2024 radni złożyli 570 interpelacji, wniosków, zapytań, które 

dotyczyły spraw z zakresu przede wszystkim remontów dróg, mostów i chodników. To aż 190 

z tych interpelacji dotyczyła właśnie tego zagadnienia. Nie będę wymieniał kto tutaj złożył 

najwięcej interpelacji, ale wszyscy pewnie skierują wzrok na tą osobę. Chciałem również 

bardzo serdecznie podziękować wszystkim pracownikom Starostwa, naczelnikom, 

kierownikom, dyrektorom jednostek podległych, z którymi miałem przyjemność pracować ich 

pracownikom oczywiście, ale nie był bym sobą, gdybym nie podziękował wspaniałym osobą z 

biura rady, z którymi miałem przyjemność, no troszkę popłynąłem, że tak powiem, tak miałem 

przyjemność pracować przez te pięć i pół roku. Na początku zaczynaliśmy z panią Dorotką 

Kieloch i z panią Ewą Łojek, które są już na zasłużonych emeryturach, a kończyliśmy tutaj już 

pod kierownictwem pani Moniki Filipczak i z panią Magdą jedną i drugą. Także bardzo wam 

dziewczyny dziękuję. To była przyjemność z wami pracować. Dziękuję państwu jeszcze raz. 

To naprawdę był zaszczyt pracować z wami przez ten okres czasu. Starałem się zawsze godnie 

reprezentować Radę Powiatu Ostrowieckiego na wszelkiego rodzaju wydarzeniach, zarówno 

tych, które odbywały się tu w Ostrowcu jak i też na terenie powiatu ostrowieckiego, zawsze 

podkreślając, że jestem reprezentantem Rady Powiatu Ostrowieckiego właśnie na tych 

uroczystościach, czy też spotkaniach. Jeszcze raz dziękuję bardzo. Coś się zaczyna, coś się 

kończy. Kończy się ta kadencja. Życzę wszystkim państwu tego, aby spełniały się wasze plany, 

zamierzenia, marzenia, zarówno te osobiste, prywatne jak i też te zawodowe, społeczne. 

Wszystkiego dobrego w dobrym zdrowiu, abyśmy się dalej spotykali. Wszystkiego dobrego 

jeszcze raz. 

 

Starosta Marzena Dębniak – Doceniając tą państwa pracę i zaangażowanie pozwoliliśmy 

sobie z panem Przewodniczącym załączyć pisemne podziękowania i gratulacje dla państwa i 
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taki drobiazg, żeby wam przypominał powiat ostrowiecki. Drobiazg, którego też końcówka 

tego drobiazgu słynie. Sami państwo zobaczycie. Dziękujemy jeszcze raz.  

 

Radna Danuta Barańska – Proszę państwa ja chciałam w imieniu własnym przede wszystkim 

i moi kolegów ustępujących za bardzo fajną pracę przez te pięć i pół roku, jak Pani Starosta 

powiedziała i kolega Przewodniczący, za doświadczenia nowe, za wspaniałą współpracę z 

państwem z biura rady, z kolegami radnymi mimo, że czasami się sprzeczaliśmy, ale wszystko 

prowadziło do jednego celu, żeby było lepiej jak dla mieszkańców. Dziękujemy mieszkańcom 

za zaufanie i życzymy nowej radzie wspaniałych sukcesów i dobrej owocnej pracy. Dziękujemy 

bardzo za dobrą współpracę, za wszystko. Dziękuję pięknie w imieniu swoim i moich kolegów. 

 

Małgorzata Stafijowska Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Ostrowcu 

Świętokrzyskim – Panie Przewodniczący. Pani Starosto. Państwo Radni. Pozwólcie, że na ręce 

Pani Starosty podziękujemy Pani Staroście, Zarządowi Powiatu za wsparcie we wszystkich 

jednostkach organizacyjnych powiatu ostrowieckiego. Dziękujemy za wsparcie merytoryczne, 

za wsparcie finansowe. To dzięki państwu jakość pracowników wyraźnie pracy wzrosła, 

natomiast też poprawiła się jakość usług na rzecz naszych klientów. Panie Przewodniczący. 

Panie Przewodniczące. Szanowni Państwo. Dziękujemy również za wszystkie uchwały, które 

były procedowane na rzecz rozwoju gospodarczego naszej małej ojczyzny, naszego powiatu 

ostrowieckiego i na zakończenie życzymy państwu przede wszystkim dużo zdrowia, życzymy 

spełnienia, realizacji planów osobistych, zawodowych w najbliższym czasie. Bardzo 

dziękujemy. 

 

Pani Danuta Barańska. 

Pani Małgorzata Bień. 

Pan Marek Bilski. 

Pan Andrzej Broda. 

Pan Dariusz Czupryński. 

Pani Marzena Dębniak Starosta.  

Pani Beata Duda. 

Pan Zbigniew Duda. 

 

Radny Zbigniew Duda – Trzeba było wyliczyć, że na pewno najczęściej zabierałem głos. 

Drodzy Państwo. Tak naprawdę bardzo krótko chciałem podziękować wam 

wszystkim za pracę w tej radzie osobiście a w sposób szczególnie za pracę tym,  

z którymi nie będziemy się spotykali w przyszłej kadencji. To naprawdę wielki zaszczyt dla 

mnie był pracować z wami wszystkimi. Dziękuję bardzo. 

 

Pan radny Łukasz Dybiec. 

Pan radny Janusz Gołdyn. 

Pan radny Marcin Jabłoński. 

Pan radny Jarosław Piotr Kopański. 

Pani radna Emilia Łupina. 

Pan radny Piotr Maj. 
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Pan Mariusz Pasternak Przewodniczący Rady Powiatu. Dziękuję ci bardzo 

Mariusz 

Pan radny Ryszard Proksa. 

Pan radny Robert Rogala. 

Pani radna Agnieszka Rogalińska. 

Pani radna Małgorzata Sobieraj. 

Pan radny Paweł Walesic. 

Pan radny Dariusz Wierzbiński. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – A dla dwóch osób tak dzisiaj 

nieobecnych to przekażemy, ale składamy podziękowania. Pani Starosto czy robimy zdjęcie? 

To co panie sekretarzu na zewnątrz czy tu? Pada deszcz czy nie? To co wyjdźmy? Wyjdźmy 

może na schody. 

 

Ad. 35. 

Przewodniczący Rady Powiatu Mariusz Pasternak – Szanowni państwo Jesteśmy już po 

uroczystym zakończeniu kadencji. W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 

ostatnią sesję Rady Powiatu Ostrowieckiego numer 84/2024. Dziękuję bardzo. 

 

 

 

 

 

 

 


